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We – en ’we’ is ons vlaggenschip 
– doen het gezien de omstandig-
heden goed. Sommige denken aan
promotie naar de topklasse maar
elke realist is blij met handhaving
en met wat ‘geluk’ een positie in de
middenmoot
John Meijs zal echt niet stiekem
hopen om met een titel afscheid te
kunnen nemen. John weet donders
goed wat met deze groep haalbaar
is. De resultaten van de laatste
weken vallen dan wel een beetje
tegen maar het vertoonde spel
belooft veel voor de toekomst. Als
de knikkers het net weer weten te
vinden dan zullen de punten vaak
aan UDI’19 toebedeeld worden.
Dat is belangrijk om de publieke be-
langstelling bij de thuiswedstrijden
te vergroten.

Over het afscheid van John Meijs 
gesproken; wat betreft zijn opvol-
ging circuleren er al veel namen. 
Eén ding is zeker: Harry Blokhuis 
begint voorlopig niet aan zijn 
vierde UDI-avontuur, want hij heeft 
zich al verbonden aan Sparta’25 
uit Beek en Donk. Een naam die 
nog nergens is opgedoken is die 
van …….   Juist ja. En zo kent een 
ieder wel iemand die de vacature 
zou kunnen in vullen. Gelukkig is 
dat niet aan ons. De Technische 
Commissie is bekwaam genoeg 
om een persoon uit de hoed te 
toveren met een UDI-hart én veel 
trainerservaring. Laten we af-
wachten!!

UDI’19 mocht dit jaar een acht-
tiental jubilarissen in het zonnetje 
zetten. Elders in deze Voorzet meer 
hierover. Jos de Groot  willen we er 
wel even uitlichten en vanaf deze 
plaats van harte feliciteren als Lid 
van Verdienste.

Dan nog iets over onze ‘Voorzet’ 
zelf: het zal de oplettende lezer zijn 
opgevallen dat we langzaamaan 
een wat andere koers zijn gaan va-
ren. Een koers die we verder willen 
inzetten, namelijk om een clubblad 
te worden met meer leuke leesver-
halen, interviews en achtergronden. 
Nu kunnen wij dat wel mooi willen, 
maar we zijn natuurlijk ook erg 
benieuwd naar wat de leden willen. 
Wil je medewerking verlenen aan 
de Voorzet of heb je goede ideeën 
voor dit blad? Schroom dan niet 
en neem contact op met één van 
de redactiemedewerkers. Namen 

en telefoonnummers vind je op 
de volgende pagina. Graag willen 
wij de PR_Groep uitbreiden met 
mensen die de pen ter hand willen 
nemen om verslagen te schrijven, 
interviews af te nemen of een artikel 
aangaande een onderwerp te schrij-
ven mede ten behoeve van dit blad. 
Genoeg zaken om over na te 
denken en om over van gedachten 
te wisselen. Dat kan al op onze 
Nieuwjaarsbijeenkomst op 1 januari 
vanaf 15.00 uur in ons clubhuis. 
Graag tot dan!

We wensen iedereen veel lees-
plezier en danken alle medewer-
kers aan deze Voorzet voor hun 
bijdrage(n).

Rest ons nog u fijne Kerstdagen 
toe te wensen en een heel gelukkig, 
gezond en sportief 2010! 

van de redactie...

Voor u ligt weer een nieuwe Voorzet. Deze keer een ‘dik’ 
boekwerkje waarin veel te lezen is. Dat komt goed uit want 
de komende tijd zal er weinig gevoetbald worden. Wellicht 
voor de laatste keer want het kunstgrasveld komt eraan en 
dan kunnen we op het veld ‘overwinteren’.
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Ik zelf voetbal vanaf mijn 8e, eerder 
mocht toen nog niet, bij UDI’19. 
Begonnen bij AZ en daarna via 
alle hoogste jeugdselectie-elftallen 
bij de senioren terecht gekomen. 
Diverse kampioenschappen 
meegemaakt en ook nog 
gespeeld op de Brabantse 
kampioenschappen met de B1. 

Uiteindelijk terecht gekomen in 
het 4e elftal waar ik nu nog speel. 
Ons huidige team bestaat uit 
voetballers met veel kwaliteiten en 
de prestatiedrang is nog steeds 
heel hoog maar waar ook zeker 
de 3e helft niet mag ontbreken. 
Samen kopen we op de UDI-veiling 
ook kavels voor de zogenaamde 
teambuilding. Erg gezellig, zoals het 
UDI-clubhuis ook altijd heel gezellig 
is en waar men goed voor je zorgt.

Ik vind UDI’19 een sociale, leuke 
vereniging waar altijd weer diverse 
activiteiten plaatsvinden.
Ook alle vrijwilligers die zich 

belangeloos inzetten voor de 
vereniging verdienen alle lof. Zij 
maken het mogelijk om iedereen 
lekker te kunnen laten voetballen.
Binnen de vereniging heb ik in het 
verleden diverse jeugdelftallen 
getraind o.a. D1 / B2 en ook de 
JVT-cursus succesvol gevolgd maar 
door het starten van mijn eigen 
bedrijf heb ik helaas niet genoeg tijd 
meer om nog een elftal te trainen of 
te begeleiden.
Onze Guus voetbalt sinds augustus 
dit jaar in de F-17 waarvan ik nu 
trouwe supporter ben. Het kriebelt 
wel weer als je die jongetjes ziet 
trainen en spelen.
Ontzettend goed van de vereniging 
is dat bij het 1e elftal heel veel 
jongens uit Uden zelf de kans 
krijgen zich te bewijzen.

Samen met mijn broer heb ik nu 
ruim 18 jaar een drukkerij aan de 
Westwijk in Uden en hopen dit nog 
lang te kunnen doen. Verder zijn 
wij al jaren als sponsor verbonden 

aan UDI’19 en verzorgen hierdoor 
ook veel print- en drukwerk voor de 
club.

Overige hobby’s zijn tennissen, golf 
en carnaval. 
Als supertrotse Prins Porcellus 44e 
heb ik afgelopen jaar een heel druk 
jaar gehad waarbij we ook weer de 
UDI-feestavond hebben bezocht. 
Wat betreft de inzet van vrijwilligers 
lijkt dit ook op UDI’19.

Door dit schrijven hoop ik dat 
jullie genoeg over mij te weten zijn 
gekomen maar mochten er nog 
vragen zijn dan kun je die altijd aan 
mij stellen natuurlijk.

Graag zou ik de pen door willen 
geven aan Pieter Langenhuizen, 
een echte UDI-naar die 
iedere zondagmorgen het 
wedstrijdsecretariaat bemant. 

Hallo Udi-leden, 

Ik zal me zelf even 
voorstellen. Mijn naam is 
Rob Ketelaars, geboren  
1 mei 1969 te Uden. Ruim 
12 _ jaar getrouwd met 
Trudel en samen hebben 
we 3 kinderen, Evy (9 jaar) 
Guus (6 jaar) en Sil (4 jaar).  

Ik geef de pen door aan ……..   

Rob Ketelaars
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Dat geldt natuurlijk ook voor ons 
nieuwe bestuurslid Wim van Cuijk. 
Nadere introductie van hem lijkt 
me haast overbodig. Wie kent hem 
niet. Dat is ook het mooie van onze 
vereniging, niet voor niets heb ik 
in een aantal interviews en ook bij 
mijn installatie gezegd het gevoel 
te hebben weer thuis te komen bij 
familie. Dat bleek helemaal tijdens 
de jubilarissenavond vrijdag 27 
november waar we maar liefst 18 
jubilarissen in het zonnetje zetten. 
Naast de vele 25, 40 én 50-jarige 
lidmaatschappen die we vierden, 
stond de spotlight natuurlijk vooral 
op Jos de Groot. Hij is inmiddels 
al 60 jaar lid van UDI’19 ! En 50 
jaar daarvan heeft hij ook actief 
gevoetbald. Tijdens die actieve 
periode en ook nu nog verricht hij 
veel hand- en spandiensten en 
vrijwilligerswerk voor de vereniging. 
Het bestuur heeft dan ook besloten 
hem tot Lid van Verdienste te 
benoemen. Op 27 november werd 
hem de daarbij behorende speld en 
oorkonde uitgereikt. Veel van onze 
leden en genodigden waren er op 
die heuglijke avond bij. Het was als 
vanouds gezellig.

Toch is het niet allemaal rozengeur 
en maneschijn. De inbraak in 
de kantine en vooral de daarbij 
uitgevoerde vernielingen en 

diefstallen behoren niet bepaald 
tot de feestelijkheden. Los van 
de materiële schade merk je dat 
het ook emotioneel veel doet met 
onze medewerkers en vrijwilligers. 
Zaak voor al onze leden om alert 
te blijven dat dit soort van zaken 
voorkomen worden. En als men 
er weet van heeft of krijgt dat ook 
te melden. Het kan veel ellende 
voorkomen.

Zoals gezegd is het voor mij als 
nieuwe voorzitter bij UDI toch 
vooral ook thuiskomen. Ik ken de 
vereniging natuurlijk al zo’n 40 
jaar, eigenlijk sinds ik in 1969 voor 
de eerste keer lid werd. En door 
het lidmaatschap van mijn eigen 
zoons kwamen mijn vrouw en ik 
weer terug op Parkzicht. Het voelde 
vertrouwd: de gastvrijheid van 
UDI, de gezellige sfeer, de goede 
organisatie. En dat is het werk van 
velen, daar dragen al onze leden 
aan bij, dat zouden ze tenminste 
allemaal moeten willen nastreven. 

Als ik zie hoeveel leden binnen 
onze vereniging hun handen 
uit de mouwen steken om als 
leider, trainer, grensrechter of 
scheidsrechter, maar ook als 
vrijwilliger bij de verschillende 
organisaties en onderhoudsploegen 
of – en vergeet hen vooral niet- 

papierinzamelaars actief te zijn, dan 
geeft dat een warm gevoel. Daarop 
draait UDI en daar kan menig club 
jaloers op zijn. 
En toch. En toch zijn altijd nog 
meer handen nodig, want een 
vereniging van zo’n 1600 leden met 
88 teams die elke weekend willen 
spelen, heeft heel veel vrijwilligers 
nodig om dat allemaal vlekkeloos 
georganiseerd te krijgen. Daarom 
als u nog niets doet voor UDI 
en denkt, och volgens mij zou 
ik ook een goed scheidsrechter 
zijn, of coach of ik kan weleens 
een ochtend mee schilderen of 
timmeren of wat er verder allemaal 
wel niet moet gebeuren, MELD 
U. U doet ons, de teams en
waarschijnlijk, nee zeker ook u zelf
er een plezier mee. Want dat merk
ik steeds weer als ik spreek met al
die mensen die op een of andere
wijze voor onze vereniging de
handen uit de mouwen steken; ze
hebben er lol in en zijn er ook trots
op.

En dat moet ook: Trots op UDI, 
mooier kan toch niet. En die 
wedstrijden gaan we de komende 
weken ook winnen, daarvan ben ik 
overtuigd, 

Paul Rüpp
voorzitter

De start van het nieuwe voetbalseizoen is in menig op-
zicht feestelijk verlopen. Een prachtig afscheid van onze 
inmiddels ex-voorzitter Henk Salome, een vlot verlopen 
en goed bezochte ledenvergadering waar het bestuur 
her- en gekozen is bij overweldigende meerderheid van 
stemmen én waar unaniem aan Henk Salome het ere-
voorzitterschap werd toegekend. Henk, hier van deze  jou 
al 15 jaar bekende plaats, nu van mij een welgemeend 
proficiat. 

Van de voorzitter
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Zaterdag 21 november stonden 
veel ouders van de D6 nietsver-
moedend naar de wedstrijd UDI’19 
D6 -  Festilent D2 te kijken. Een 
spannende partij voor de D6 omdat 
Festilent de koploper is.
Net voor de rust werden de ouders 
enorm verrast: Het jeugdbestuur 
wilde ze in de rust graag koffie met 
iets lekkers aanbieden. Uitleg zou 
later volgen. In de kantine was voor 
deze ouders een tafel gereserveerd. 
De koffie en de cake stonden al 
klaar. Nu werd het dan toch wel tijd 
voor wat meer uitleg.

Binnen het jeugdbestuur is de 
Commissie Ouders Graag Gezien 
opgestart. Zij hebben als taak om 
ouders te betrekken bij onze vereni-
ging en ervoor te zorgen dat ouders 

die betrokkenheid op een positieve 
manier uiten. De ouders van de D6 
zijn een heel goed voorbeeld van 
positieve, betrokken ouders.
Daarom verdienen zij een dikke 
pluim.

Zo zijn er elke week veel toeschou-
wers aanwezig bij de wedstrijden. 
Die toeschouwers beperken zich tot 
het positief aanmoedigen van ‘hun 
kinderen’. De tactische aanwijzin-
gen worden alleen door de coach 
gegeven. Zo ontstaat er duidelijk-
heid voor de spelers en door de 
positieve aanmoedigingen groeit 
het zelfvertrouwen van de spelers.

De trainingen voor de D6 worden 
ook verzorgd door de ouders. Drie 
enthousiaste ouders zorgen ervoor 

dat er elke week weer een leuke 
training gegeven wordt. Weer een 
andere ouder houdt een website bij 
waar je alle wetenswaardigheden 
over dit team kan vinden. Ook dit 
verhoogt de betrokkenheid van 
ouders. 
Doordat ouders met respect 
omgaan met elkaar, met de coach/
trainer, met de scheids en met de 
spelers, doen de spelers dat ook. 
Zo blijft de sfeer in de D6 super 
gezellig!

Het jeugdbestuur van UDI’19 
heeft er veel plezier in gehad om 
met deze ouders aan de koffie te 
gaan! De komende weken gaan we 
opzoek naar meer teams met zo’n 
positieve ouders! 

Een ‘dikke pluim’ voor  
de ouders van de D6!
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Jubileum – 90-jarig bestaan
Het afgelopen jaar heeft met name 
in het teken gestaan van de viering 
van ons 90-jarig jubileum, dat in 
alle opzichten een grandioos suc-
ces is geweest, mede te danken 
aan de financiële bijdrage van een 
aantal trouwe sponsoren. Ik wil 
hierbij bijzonder hartelijk al onze 
medewerkers/-sters danken, die op 
velerlei gebied zich hebben ingezet. 
De viering was o.l.v. ons bestuurslid 
Mario Boselie tot in detail geregeld 
en alle gelukwensen en dank voor 
de organisatie zijn zeker op zijn 
plaats. De festiviteiten zijn gestart 
met de uitreiking van ons geweldige 
Jubileumboek aan onze ere-voor-
zitter en ere-leden. Complimenten 
alom aan de leden van de redactie 
voor het boek.
Het Russische Staatscircus was 
eveneens een groot succes en heeft 
veel bewondering geoogst ook bui-
ten onze gemeentegrenzen. Dan de 
grote feestavond, de viering van de 
mis en de sluitingsceremonie. Als 
hoogtepunt daarbij de KNVB onder-
scheidingen, t.w. de waarderings-
speld : goud voor Tinie Timmers en 
zilver voor Mario Boselie, meer dan 
verdiend voor hun jarenlange inzet 
voor UDI’19. Ook de benoeming 
van Tinie v.d. Akker, Tino v.d. Burgt 
en Maarten van Geelkerken tot lid 
van verdienste mag niet onvermeld 
blijven.  En last but not least de 
slotmanifestatie thuis tegen PSV op 
4 juli was mede door het stralende 
weer een groots evenement. 

Het verzoek van de KNVB om in 
het kader van ons jubileum het Dr. 
Fahdronc toernooi te organiseren 

hebben wij eveneens met groot 
succes volbracht. Ook de Wedstrijd 
Nederland – België onder de 18 jaar 
mochten wij voor onze rekening 
nemen.

Kampioenschap
Bijzonder blij en trots waren we 
allen dat ons eerste team na een 
seizoen keihard werken erin is ge-
slaagd het jubileum nog een extra 
tintje te geven door hun kampioen-
schap en daarmee de terugkeer 
naar de top van het Nederlandse 
amateurvoetbal. Een geweldige 
prestatie van zo’n jong team o.l.v. 
het begeileidingsteam en Hoofdtrai-
ner John Meijs en assistent Reggy 
van Gennip, alsmede fysiotherapeut 
Joris Slits, verzorger Rinus Peters 
en teammanager Leon de Beer, ass. 
Scheidsrechter Leon Hagemeijer, 
keeperstrainer Theo v.d. Dungen 
en onze trouwe materiaalman Mari 
Verhofstadt.
Ook een woord van lof aan de 
technische cie, die de moed heeft 
getoond een nieuwe koers in te 
slaan  met zoveel mogelijk jongens 
uit ons eigen UDI (Uden).
Een woord van hulde aan alle kam-
pioenen van het afgelopen seizoen.

Topklasse
Dit seizoen zal in het teken staan 
van de Topklasse, dat betekent dat 
de eerste vier teams van zowel za-
terdag als zondag hoofdklasse zul-
len moeten promoveren en de nrs. 
5 en 6 nacompetitie zullen spelen 
voor een plaats in de Topklasse. De 
Topklasse zal bestaan uit 16 teams 
op zaterdag en 16 op zondag. Dat 
houdt in (excl. Bekerwedstrijden) 

30 wedstrijden per seizoen door 
geheel Nederland. 
Wat betekent dat voor UDI? Het be-
leid is altijd geweest om met onze 
selectieteams het hoogste niveau te 
spelen, als we ons plaatsen hebben 
we geen keuze en zullen we promo-
veren. Ook op financieel gebied zal  
dit een enorme investering vragen. 
Er wordt door sommige verenigin-
gen gesproken over een bedrag van 
euro 250.000 euro tot 550.000 euro. 
Aan deze grote bedragen kunnen 
wij en willen wij niet denken, mede 
gelet op de bescheiden begroting 
die ons op dit moment ten dienste 
staat. Er is bij de KNVB een com-
missie aan het werk die met con-
crete voorstellingen moet komen, 
zoals vereiste standaard, KNVB 
spelerscontracten, extra reiskosten, 
lichtinstallatie, veiligheidsvoorschrif-
ten etc.

Sponsors
Een woord van dank aan onze 
trouwe sponsors, met wie wij reeds 
vele jaren mogen samenwerken en 
wij hopen in de toekomst op hun 
blijvende steun te mogen rekenen. 
Voor onze Sponsor Cie een uit-
daging om tenminste het huidige 
bestand te handhaven en hopelijk 
uit te breiden. Wij hebben als AB 
een groot vertrouwen in de nieuwe 
Cie o.l.v. Mario Boselie.

Supportersclub
Wij hechten veel waarde aan de in-
nige samenwerking met onze alom 
geprezen supportsclub SCU waar 
we nimmer vergeefs een beroep 
op doen, waarvoor nogmaals onze 
gewaardeerde dank.  

De ‘laatste’ samenvatting 

Hieronder de woorden van onze oud-voorzitter Henk 
Salome, gesproken tijdens de Algemene Ledenvergadering 
in oktober, waarin hij onder meer terugkeek op het 
afgelopen jaar. 
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Langs deze weg wil Henk Salome, 
inmiddels ‘oud-voorzitter’ mede 
namens zijn gezin dank uitspreken 
voor de fantastische afscheidsre-
ceptie die hij van het bestuur aan-
geboden heeft gekregen bij zijn ver-
trek als voorzitter van zoals hij dat 
noemde ‘geweldige familiebedrijf’, 
genaamd UDI’19 waar hij zoveel 
jaren met veel plezier en genoegen 
voor heeft mogen werken. 

De avond was volgens zijn zeggen 
tot ‘in de perfectie’ geregeld en 
velen hebben hulde uitgesproken 
voor de organisatie en opvang van 
deze avond. 

Tevens sprak hij zijn oprechte dank 
en waardering uit voor het feit dat 

de leden hem hebben benoemd tot 
ERE-Voorzitter. Een titel die Henk 
met trots vervult. ‘Dat ik deze titel 
na bijna vijftien jaar voorzitterschap 
heb gekregen terwijl er een periode 
van 20 tot 25 jaar voor staat heeft 
mij diep geraakt. Met trots zal ik 
deze onderscheiding dragen.’
Ook voor de vele geschenken die 
Henk in ontvangst heeft mogen 
nemen is zijn dank groot. 

Tenslotte wenst Henk allen de 
komende jaren veel wijsheid en 
sterkte toe onder leiding van de 
nieuwe voorzitter Paul Rüpp. ‘Hij 
kan trots zijn op zo’n perfect be-
stuur en trouwe medewerkers/me-
dewerksters die het HART vormen 
van deze unieke vereniging.’  

Dankwoord 
Henk Salome 

 ‘  Dat ik deze titel na 
bijna vijftien jaar 
voorzitterschap heb 
gekregen terwijl 
er een periode 
van 20 tot 25 jaar 
voor staat heeft mij 
diep geraakt. Met 
trots zal ik deze 
onderscheiding 
dragen.’
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JOS DE GROOT
Bijna een mensenleven lang lid zijn 
van een vereniging is maar weini-
gen gegeven. 
Jos is echter zo iemand. Al 60 jaar 
speelt UDI’19 een belangrijke rol in 
zijn leven. Natuurlijk op de eerste 
plaats als actief voetballer Maar 
liefst 50 jaar was hij in zijn rood-
wit-blauwe shirt op de velden te 
vinden. Hij schopte het zelfs even 
tot het eerste, maar heeft ’t langst 
gespeeld in het tweede elftal. Ook 
als veteraan stond hij jarenlang zijn 
mannetje. Tot zijn 63ste heeft hij 
dit volgehouden. Een rekensom-
metje laat zien dat hij minstens 
1000 wedstrijden gespeeld moet 
hebben. Jos stond bekend als 
een snelle en behendige aanvaller. 
Hij nam het graag voor zijn ploeg 
op als die door de scheidsrechter 
onrecht werd aangedaan. In het 
veteranenteam heeft hij de gezel-

ligste tijd doorgebracht, vooral na 
de wedstrijden in ons clubhuis. 
Regelmatig werd daarbij dan een 
kaartje gelegd. Al geruime tijd is Jos 
aan onze vereniging verbonden als 
medewerker van de onderhouds-
ploeg. Met veel zorg probeert hij 
onze accommodatie in goede staat 
te houden. Vooral de verzorging van 
het hoofdveld heeft daarbij altijd 
veel aandacht van hem gekregen.
De vereniging is Jos daarvoor erg 
dankbaar en het Algemeen Bestuur 
heeft daarom gemeend Jos te 
benoemen tot Lid van Verdienste. 
Deze onderscheiding wordt enkel 
uitgereikt aan personen, die zich op 
een heel bijzondere wijze hebben 
ingezet voor UDI’19.  

HENK RAYMAKERS
Henk heeft zijn sporen ruimschoots 
verdiend binnen onze vereniging. 
Zo is hij ruim 20 jaar actief geweest 

binnen de jeugdafdeling als trainer, 
leider en als groepsleider. Voor al 
deze verdiensten werd hij in 1977 
al eens onderscheiden met de Ver-
tinde Knoeris.
Als voetballer wist deze snelle links-
buiten het zelfs te schoppen tot ons 
eerste elftal, waarmee hij in 1975 
kampioen werd in de 4e klasse. Hij 
baalde ervan dat hij vanwege een 
blessure de kampioenswedstrijd in 
Langenboom niet kon meespelen. 
In zijn nadagen als voetballer heeft 
hij nog vele jaren gevoetbald in 
een lager seniorenteam, waarin hij 
tenslotte op de linksbackpositie zijn 
actieve carrière afsloot. 
Henk heeft vele jaren gewerkt als 
timmerman en toen hij vorig jaar in 
de V.U.T. terecht kwam werd hij met 
open armen ontvangen door onze 
vrijwilligersgroep. Op maandagen  
en vrijdagen is hij daarom tegen-
woordig, samen met o.a. 2 broers 
en nog veel meer van die harde 
werkers, bezig onze accommodatie 
op prima wijze te verzorgen. Daar-
naast is Henk nog steeds een trouw 
supporter van ons eerste elftal. 
Samen met zijn vrouw heeft Henk 
vorig jaar een appartement betrok-
ken in het centrum van Uden. We 
hopen dat ze daar samen nog vele 

Op vrijdagavond 27 november werden in ons Clubhuis de jubilarissen gehuldigd. Vele 
mensen waren naar ons clubhuis gekomen om de jubilarissen te feliciteren. Ook werden 
de feestelingen persoonlijk toegesproken door de voorzitter Paul Rüpp. 

Hieronder vindt u in willekeurige volgorde een korte beschrijving van de jubilarissen. 
Allereerst Jos de Groot die als 60 jaar lang deel uitmaakt van onze vereniging. Vervolgens 
de mensen, die 50 jaar aan onze club verbonden zijn. Daarna de veertigjarigen.  
De vijfentwintigjarigen sluiten de compilatie af. Tevens wil ik dank uitspreken richting de 
’jubileumcommissie’ die elke jaar weer de jubilarissen een onvergetelijke avond bezorgen. 

Jubilarissenavond 2009 
60
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jaren mogen genieten en dat UDI’19 
nog vaak een beroep kan doen op 
Henk zijn diensten.  

JACQUES PRINSSEN
Een voetbalfan in hart en nieren en 
zelf nooit als actief voetballer een 
wedstrijd gespeeld hebben. Het 
komt zelden voor, maar Jacques 
Prinssen is zo iemand. Hij volgt vele 
wedstrijden via de t.v. , is nu 50 jaar 
lid en trouw supporter van UDI’19 
en binnenkort ook 50 jaar supporter 
van P.S.V. De beste stuurlui staan 
aan wal luidt het spreekwoord, 
maar in het geval van Jacques 
Prinssen, zou dit best eens op 
waarheid kunnen berusten. Hij heeft 
in de loop der jaren een aardige kijk 
op het spelletje gekregen.
Bij de familie Prinssen moest 
vroeger hard gewerkt worden, tijd 
om bij de voetbalclub te gaan zat 
er helaas niet in. Dit harde werken 
heeft Jacques geen windeieren ge-
legd. Hij heeft een bloeiend bedrijf 
opgebouwd. 
Ondanks dat het supportersgroep-
je, waarmee Jacques de wedstrij-
den van ons eerste elftal plachte te 
bezoeken, in aantal sterk is afge-
nomen, blijft Jacques  een trouw 
supporter. In dat groepje kwamen 
we bekende UDI- namen tegen als 
die van Sommers, van de Berg,  
Hendriks,  Klaassen, en van Cuijk.  
Zijn gezin staat bij hem voorop, als 
de mensen rondom hem ’t naar 
hun zin hebben, geniet Jacques 
ook. Door zijn zoon en schoonzoon 

wordt Jacques omschreven als een 
bescheiden man, die niet perse op 
de voorgrond hoeft te komen. Op 
vrijdag 27 nov. maakten we daarop 
toch een uitzondering , want 50 
jaar lid zijn van onze vereniging 
is niet niks, dat is iets bijzonders. 
Jacques, we wensen je nog vele 
jaren voetbalplezier toe in een ho-
pelijk goede gezondheid.  

TONNIE SMITS
Ton, bij veel UDI-mensen beter 
bekend als Jimmie, heeft vele 
verdiensten voor onze vereniging 
gehad, vooral binnen de jeugdafde-
ling. Jarenlang zette hij zich daar in 
voor de UDI-jeugd als trainer, leider, 
maar ook als lid van het jeugdbe-
stuur. Vele UDI- coryfeeën  hebben 
in hun jeugdjaren te maken gehad 
met Ton. Hij was graag bereid zich 
middels cursussen bij te laten scho-
len, bijv. als scheidsrechter
Echter, ook binnen de senioren-
afdeling was Ton jarenlang een 
onmisbare schakel in de organisatie 
als leider, groepsleider en zelfs als 
trainer.
Wat velen niet weten is dat Ton 
ook als actief voetballer een hele 
carrière achter de rug heeft.  Hij 
was als keeper te vinden in me-
nig UDI-team, waarbij hij vriend 
en vijand soms verbaasde met de 
meest spectaculaire reddingen. 
Na vele jaren als vrijgezel door het 
leven te zijn gegaan, heeft Ton op 
latere leeftijd nog een leuke vrouw 
ontmoet en sinds die tijd zien wij 

hem niet meer zo vaak bij onze ver-
eniging. Hij draagt UDI echter nog 
steeds een warm hart toe, wat blijkt 
uit dit 50 jarig jubileum. Ton, we 
wensen je nog vele gelukkige, maar 
vooral gezonde jaren toe en zeggen 
je dank voor alles wat je voor onze 
vereniging hebt gedaan.  

CEES VAN DE BURGT
Jarenlang speelde Cees zijn partijtje 
mee bij de lagere senioren. Hij viel 
op door zijn enthousiasme, zijn 
positieve instelling en zijn onverzet-
telijkheid. Zijn gemis aan technische 
vaardigheden werd ruimschoots 
gecompenseerd door zijn nimmer 
aflatende inzet. Op conditioneel ge-
bied waren er weinigen binnen onze 
vereniging, die tegen hem op kon-
den. Cees bezocht trouw de trainin-
gen en probeerde in de wedstrijden 
op zondag zijn vele energie kwijt te 
kunnen. Dit laatste lukte vaak niet 
en dan besloot Cees, thuisgekomen 
na een wedstrijd, nog eens 15 km. 
te gaan hardlopen. Op een gegeven 
moment gaf dat hardlopen zoveel 
voldoening dat Cees besloot te 
stoppen met voetbal en zich hele-
maal te storten op het duurlopen. 
Op 48 jarige leeftijd werd hij lid van 
atletiekvereniging De Keien en richt-
te zich daar op het lopen van halve 
marathons. Zijn toptijd over deze 
afstand van 21 km. bedraagt 1uur 
en 24 minuten. Tegenwoordig, op 
55 jarige leeftijd, is hij nog steeds 
goed voor een tijd van 1 uur en 34 
minuten, dat doen hem niet veel 
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voetballers na. Naast aandacht voor 
deze fysieke sporten, vond Cees 
ook nog tijd voor een denksport.  
Wat misschien veel mensen niet 
weten is dat Cees  bekend staat als 
een sterke schaker. Jarenlang was 
hij lid van de Udense schaakvereni-
ging ODI en nog steeds speelt hij 
graag een partijtje om zijn hersens 
te trainen.
Al 40 jaar lid van onze vereniging en 
nog steeds draagt Cees UDI’19 een 
warm hart toe.  

JOAN VOGELS
Enkele maanden terug is Joan 50 
geworden, wat inhoudt dat hij vanaf 
z’n 10e lid is van onze vereniging. 
In zijn jeugdjaren was Joan een 
veelscorende spits en een mooie 
carrière bij de senioren lag dan ook 
in het verschiet. Echter, een ongeval 
maakte een einde aan die droom. 
Toch bleef Joan zich nuttig maken 
binnen onze vereniging, o.a. als 
jeugdleider en grensrechter. In het 
zaalvoetbal blonk hij jaren uit als 
keeper bij zijn vriendenteam. Joan 
heeft veel bezigheden, waarbij op-
valt dat de gezelligheid daarbij een 
belangrijke rol inneemt. Zo tennist 
hij elke vrijdagavond in een vrien-
denclubje bij Park Hoeven, bezoekt 
hij regelmatig concerten, legt hij 
graag een kaartje en boekt hij elk 
jaar wel een vakantie met enkele 
vrienden naar een verre bestem-
ming. 
Bij al die gezelligheid wordt ook wel 
eens een glaasje bier gedronken 

en dan gebeuren er wel eens rare 
dingen. Wat denk je bijvoorbeeld 
van het in slaap vallen op het toilet 
bij UDI’19 en daar ‘s nachts om 4 
uur wakker worden, opgesloten in 
ons clubhuis.
Al jaren vlagt Joan bij UDI 5 en het 
jaarlijkse uitstapje van dat team 
vormt voor hem het hoogtepunt van 
het seizoen. Ook met zijn vrienden-
groep gaat Joan graag op stap. Hij 
is de man die het lapgeld beheert 
en zorgt dat er na het stappen wat 
gegeten wordt.
Wat zijn vrienden opvalt, is dat Joan 
moeilijk keuzes kan maken, dan 
koopt hij weer een seizoenskaart bij 
AJAX en dan weer een bij P.S.V.
Eén keuze is echter heel duidelijk 
en dat is die voor UDI’19. We hopen 
Joan nog vele jaren bij onze ver-
eniging te mogen ontmoeten, want 
gezellige mensen zijn bij ons altijd 
welkom.  

STEF VAN BEIJSTERVELDT
Samen met zijn teamgenoten is 
Stef dit jaar toegetreden tot de 
zondagveteranen. Dit wil echter 
zeker niet zeggen dat hij ’t rustiger 
aan gaat doen. Nee, hij traint in de 
zomer met zijn teamgenoten door 
bij de “Molen van Jetten” en tijdens 
de wintersport is hij met hen op 
zondagochtenden te vinden in de 
zaal. Met het ouder worden neemt 
zijn snelheid  natuurlijk wat af, maar 
zijn conditie neemt toe, wat valt 
op te maken aan de derde helften, 
die steeds langer worden. Stef is 

als voetballer multifunctioneel, dus 
overal inzetbaar, zelfs als keeper 
heeft hij zijn team al meerdere keren 
uit de brand geholpen. De gezellig-
heid neemt een steeds belangrijkere 
rol in binnen het voetballeven van 
Stef. Vooral de jaarlijkse uistapjes 
met zijn teamgenoten naar een stad 
in binnen-of buitenland zijn ware 
hoogtepunten voor hem.
Velen kennen Stef natuurlijk van zijn 
werk in het postkantoor. Helaas is 
daar dit jaar een eind aan gekomen, 
het postkantoor moest haar deuren 
sluiten. Stef heeft  inmiddels nieuwe 
doelen gesteld, hij gaat zich richten 
op het onderwijs. Een goede keus, 
want met zijn spreekvaardigheid 
kan hij de kinderen beslist inspire-
ren. Op zondagen in ons clubhuis 
lukt hem dat ook heel aardig.
Stef, proficiat met je jubileum. Op 
naar het jaar 2019 voor een groot 
feest: 
100 jaar UDI’19 en 50 jaar Stef als 
UDI-lid.  

TINY VERHOEVEN
Tiny, ook vaak Ties genoemd, komt 
voort uit een echte UDI-familie. Va-
der Nol en broers Tonnie en Andre 
gingen hem als 40 jarig jubilaris 
al voor. Ook moeder spande zich 
vroeger in voor onze club, o.a. door 
het wassen van shirts. Kortom, bij 
de familie Verhoeven werd UDI met 
de paplepel ingegoten. 
Tiny maakte eind jaren 70 en in de 
jaren 80  furore als een behendige 
linksbuiten, die  vaak alleen maar 
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door een overtreding te stuiten was. 
Hij beheerste de schaarbeweging 
als geen ander. Met UDI 1 heeft hij 
vele successen beleefd en klom 
hij vanaf de 3e klasse op naar de 
Hoofdklasse. Tiny genoot, niet 
alleen van het goede voetbal van 
UDI, maar ook van de  gezelligheid 
rondom het team. Na een aantal 
jaren kwam hij op het middenveld 
terecht en daar bleek hij over veel 
spelinzicht te beschikken. Hiervan 
heeft hij later dankbaar gebruik 
kunnen maken, want langzaam aan 
werd duidelijk dat in Tiny een goede 
trainer schuil ging. Na een aantal 
jaren in de Technische Commissie 
van onze club te hebben gezeten, 
begon Tiny aan een opleiding tot 
trainer. Na een goede start bij UDI 
2, kwam Tiny als trainer aan de 
slag bij leuke verenigingen in de 
omgeving, zoals Avanti, Margriet en 
tegenwoordig Juliana Mill.
Zijn maatschappelijke carrière 
verliep anders dan verwacht. Zijn 
oorspronkelijke beroep als gym-
leraar moest hij helaas opgeven 
vanwege een vervelende blessure. 
Al jaren is hij nu werkzaam bij onze 
lokale omroep Skyline. Ondanks zijn 
trainerswerk bij andere verenigingen 
blijft hij zijn UDI als lid trouw , van-
daag dus al 40 jaar. Wie weet wat de 
toekomst ons nog brengt en kruisen 
onze wegen elkaar nog eens. 

TONNY OCKHUIZEN
Slager Ockhuizen maakte kennis 
met de voetbalsport tijdens zijn 

opleiding in Blerick in Limburg. 
Daar richtte zijn aandacht zich niet 
alleen op de vleeswaren, maar ook 
op de voetbalsport. In Uden werd 
hij lid van de Udense Boys, maar al 
snel kwam Tonny tot de conclusie 
dat actief voetballen niet viel te 
combineren met zijn werkzaam-
heden als slager. Hij verlegde zijn 
voetbalaandacht naar UDI’19, dat 
toentertijd haar wedstrijden speelde 
op het veld achter Vos-Rikken. 
Tonny kan zich nog goed herin-
neren dat Jan de Klein op dat veld 
zijn been brak tijdens een wedstrijd. 
Naast UDI maakte Tonny graag 
tijd vrij voor PSV.  Al 45 jaar heeft 
hij een seizoenskaart  van deze 
Eindhovense vereniging. Toen het 
werk in de slagerij steeds meer tijd 
in beslag ging nemen en hij en zijn 
vrouw de trotse ouders werden van 
een tweeling, werd de belangstel-
ling voor UDI wat minder. Zijn twee 
dochters gingen hockeyen en zoals 
elke goede vader wilde hij daar ook 
graag getuige van zijn. 
Toen Tonny jaren geleden zijn sla-
gerij sloot brak een wat rustiger tijd 
aan. Samen met zijn vrouw geniet 
hij sinds die tijd van zijn welver-
diend pensioen. We hopen dat zij 
dit nog vele jaren in goede gezond-
heid mogen blijven doen.  

VICTOR SMITS
Waarschijnlijk was Vic de eerste niet 
EU-speler binnen onze vereniging, 
Vic is n.l. afkomstig uit het verre 
Canada. Als het gezin Smits terug-

keert naar Nederland, duurt het niet 
lang eer Vic zich aanmeldt bij UDI. 
Hij blijkt over een sterk linkerbeen 
te beschikken en voelt zich op het 
middenveld het best op zijn plek. 
Als speler van de A1 was hij in 1973 
betrokken bij het tragische ongeval 
in Mill. Eenmaal bij de senioren ge-
komen, krijgt hij een plekje in de A-
selectie. Hij valt er met zijn neus in 
de boter, in zijn eerste 5 seizoenen 
maakt hij maar liefst driemaal een 
kampioenschap mee. Hij leerde zijn 
vrouw Margreth kennen en kwam 
daardoor in een echte voetbalfami-
lie terecht, de familie Jetten.
In die tijd voltooide hij een com-
mando-opleiding en leek een 
carrière als beroepsmilitair in het 
verschiet te liggen. Het liep anders, 
Vic kwam in de beddenwereld 
terecht. Na zijn voetbaljaren in UDI 
1 speelde Vic nog een periode 
met wat vrienden in lagere teams, 
waarbij ook menigmaal een kam-
pioenschap gevierd kon worden. 
Toen het blessurespook toe begon 
te slaan, besloot Vic zich voor de 
vereniging verdienstelijk te maken 
als bestuurslid. Hij richtte zich 
op de post clubhuis en hield zich 
ondermeer bezig met de organisatie 
van allerlei activiteiten binnen onze 
vereniging. Zijn kwaliteiten vielen 
ook op bij carnavalsvereniging “De 
Knoerissen” en daarom werd Vic in 
1995 benoemd tot Prins Porcellus 
XXX. Een goede keuze, want Vic
is een feestvarken bij uitstek, altijd
geweest. Op stap gaan, maakt niet
uit met wie, als het maar gezellig
is, zo kennen we Vic bij UDI ook al
heel lang.
Vic gaat altijd voor het hoogste,
voor goud, en dus zijn we ervan
overtuigd dat Vic ook gaat voor 50
jaar UDI. Tot het zover is hopen we,
als voetbalvereniging, nog vaak een
beroep op hem te mogen doen.
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CARLO SCHOOL
Carlo’s technische capaciteiten vie-
len al gauw op. Niet voor niets werd 
hij Carlo “Kap” genoemd, want 
hij bleef zijn tegenstander maar 
uitkappen. Naast UDI mochten ook 
zaalvoetbalvereniging “Zet Vast” 
en zomeravondvoetbalvereniging 
“’t Leeuwke” genieten van Carlo’s 
voetbalkunsten. Bij de senioren 
heeft Carlo nog een jaar samenge-
speeld met zijn twee broers, Arie en 
Mark. Vanwege zijn blessuregevoe-
ligheid is Carlo inmiddels gestopt 
met voetballen, maar voor UDI is hij 
zeker nog niet verloren. Hij maakt 
zich tegenwoordig verdienstelijk als 
leider, scheidsrechter en scout. Als 
trotse vader volgt hij de ontwikke-
lingen van zijn zoons Roy en Rick. 
Ja, het gezin van Carlo is een echt 
UDI-gezin, want vrouw Jolanda is op 
maandag bezig met het schoonma-
ken van ons clubhuis.Ze ruimt dan 
de troep op, die Carlo op zondag 
heeft achtergelaten na het bezoeken 
van de thuiswedstrijd van het eerste. 
Na die wedstrijd staat hij samen met 
zijn maten op z’n vaste stek, n.l. 
aan “Jentjes Bar” om de wedstrijd 
nog eens na te bespreken. Carlo’s 
loopbaan bij UDI’19 zou eigenlijk 
veel langer zijn geweest als hij in zijn 
jeugdjaren niet een uitstapje had 
gemaakt naar de KPJ, de Katholieke 
Plattelands Jongeren. Maar ja, dat 
foutje vergeven we hem graag. In 
elk geval Udi hoopt nog vele jaren 
gebruik te mogen maken van Carlo’s 
inspanningen voor onze jeugd.  

GERRIT VERWIJST
Gerrit is een supporter in hart en 
nieren. Zowel de thuis- als uit-
wedstrijden van ons eerste team 
worden trouw bezocht, meestal 
in gezelschap van  Jos van Dijk. 
Maar ook op zaterdagen is Gerrit 
regelmatig op de UDI-velden waar 
te nemen. Zijn kleindochter speelt 
n.l. bij een meisjesteam en Gerrit is
graag getuige van haar voetbalont-
wikkeling. Zelf heeft hij nooit een
wedstrijd gespeeld bij onze vereni-
ging. In zijn jonge jaren voetbalde
hij wel degelijk, maar dan in de
buurtvoetbalcompetitie bij de wel-
bekende vereniging Torpedo. Naar
eigen zeggen scoorde hij regelmatig
en dan meestal met zijn hoofd. Zijn
vrienden wagen dit echter te be-
twijfelen. Als supporter heeft hij alle
ups en downs van ons eerste team
meegemaakt. Tijdens uitwedstrijden
deed hij zich soms voor als iemand
anders, zo staat hij bij de Baronie in
Breda bekend als de buschauffeur
van UDI’19 en die man heeft daar
gratis toegang tot de wedstrijden.
Bij andere verenigingen denkt men
dat Gerrit een bestuurslid van UDI
is en dat betekent natuurlijk ook
vrije toegang. Zo’n 50 jaar geleden
begon Gerrit met z’n tegelhandel
in de Bitswijk en tegenwoordig als
krasse zeventiger is hij daar nog
steeds te vinden. Zijn zoon, die
inmiddels de zaak van hem heeft
overgenomen is daar erg blij mee,
want de bezorging van materialen
kan hij met een gerust hart aan zijn

vader toevertrouwen.
We hopen Gerrit nog heel veel jaren 
in goede gezondheid bij de wed-
strijden van ons eerste te mogen 
begroeten.  

JEFFREY HEEREN
Jeffrey, trotse vader van 4 kinde-
ren en eigenaar van een bloeiend 
champignonbedrijf, vindt af en toe 
nog tijd om zich bezig te houden 
met een van zijn hobby’s, n.l. 
UDI’19.
Waar hij die tijd vandaan haalt we-
ten we niet, want naast het voetbal 
houdt hij zich ook nog bezig met 
zaalvoetbal, skiën, tennis, motor-
sport en het trainen van zijn zoon 
Joep,  bij FC. De Rakt.
Jeffrey is een ouderwetse rechts-
buiten, via wat schijnbewegingen 
de achterlijn bereiken, blind voor-
zetten en dan maar hopen dat er 
iemand voor het doel staat om zijn 
voorzet af te ronden. Wekelijks 
kun je zijn talenten en die van zijn 
broer Mark bewonderen in ons 8e 
seniorenteam. De UDI-kantine oe-
fende tot een aantal jaren geleden 
een grote aantrekkingskracht op 
hem uit. Op donderdagavond, zijn 
trainingsavond,  had hij een eigen-
aardige gewoonte. Twee minuten 
voor sluitingstijd bestelde hij dan 
standaard een vol blad bier met nog 
4 pilsjes erboven op, ook al waren 
ze maar met z’n tweeën om alles op 
te drinken. Ja, met bier wist Jeffrey 
wel raad. De laatste jaren is Jeffrey 
natuurlijk wat serieuzer geworden, 

25
 ja

ar

25
 ja

ar

25
 ja

ar



Clubblad ‘de Voorzet’ sinds 1919

het voetbalblad voor de grootste familie van Udendecember 2009

maar gezelligheid staat nog steeds 
hoog in zijn vaandel.  

JEROEN PRINSEN
Vijfentwintig jaar geleden mocht 
Jeroen als 6-jarig jochie op voetbal 
bij Udi. Jeroen had  veel talent en 
heeft alle hoogste jeugdelftallen 
doorlopen en speelde ook in de se-
lectie van de Maasbuurt. Met de C1 
is hij zelfs ooit Brabants kampioen 
geworden.
 In de senioren begon Jeroen in het 
tweede en was een betrouwbare 
verdediger. Hij veranderde echter in 
een beperkte linksback, wanneer hij 
tegenover een pijlsnelle  buitenspe-
ler kwam te staan. Mede hierdoor is 
Jeroen in het derde als aanvallende 
middenvelder gaan spelen. Op en 
met nummer 10 kon hij zijn aanwe-
zige voetbalvernuft meer etaleren 
en kwamen de subtiele steekpasjes 
en het goed spelinzicht beter tot 
hun recht. Later in het vierde waren 
nog meer hoogtepunten te beleven 
en werd Jeroen ook kampioen. De 
nog steeds aanwezige champagne-
vlekken op het kantineplafond zijn 
daarvan getuige ! Tevens is hij in het 
vierde zelfs nog een keer topscorer 
geworden. Op dit moment speelt 
hij bij het vijfde weer in de verdedi-
ging, omdat die spreekwoordelijke 
(draai)cirkel behoooorlijk rond is 
geworden. Naast het voetbal vindt 
Jeroen de kameraadschap in zijn 
vriendelftal minstens zo belangrijk. 
Hij lust graag een pilske en is weke-

lijks uitblinker in de derde helft. Zijn 
moeder heeft daarover wel eens 
gezegd dat haar zonen bij Udi pas 
echt hebben leren drinken; 
dat is natuurlijk een geweldig 
compliment ! Jeroen is in zijn team 
vanaf het begin lid van de organisa-
tiecommissie tijdens het jaarlijkse 
afsluitende weekendje weg. In 
o.a. Londen, Praag, Dublin, Stut-
tgart (WK), Antwerpen, Bern (EK),
Dortmund en Keulen weten ze
inmiddels waar Uden ligt. Het WK
in Zuid-Afrika zou niet misstaan in
deze reeks ... Udi maakt dus een
groot deel uit van Jeroen’s leven.
Het kon dus niet missen dat zijn
zoon Jesper reeds deel uit maakt
van de kidsclub. Dit jaar is zoon Rik
ook meteen lid geworden. Aan de
hand van die kleine mannen kan
Jeroen zijn eigen Udi-tijd mooi nog
eens herbeleven. Maar dan kijkend
vanaf de zijlijn om te zien hoe die
twee hopelijk net zoveel plezier aan
het voetballen beleven als hij. Wat
zou het voor familie Prinsen leuk
zijn om over 25 jaar, naast het gou-
den jubileum, dan ook het zilveren
te mogen vieren!

JORDY LAMERS
Jordy’s voetballoopbaan begon 
bij de F-pupillen. Al gauw viel op 
hoe gedreven hij was en ook viel 
op dat hij moeite had met het 
incasseren van verlies. Toen  in 
het jeugdvoetbal de gele en rode 
kaarten haar intrede deden, was 

Jordy dan ook een van de eersten 
die er eentje uitgereikt kreeg. Jordy 
doorliep heel wat selectieteams en 
won één grote prijs. Tijdens een 
internationaal toernooi met de A1 in 
Frankrijk kreeg Jordy een bal tegen 
zijn hoofd, viel groggy op de grond 
en moest ter observatie een nacht 
doorbrengen in een Frans zieken-
huis. Dit leverde hem echter de prijs 
op van “grootste pechvogel” van 
het toernooi. Eenmaal bij de seni-
oren gekomen kon Jordy eindelijk 
zijn eerste kampioenschap vieren. 
Met UDI 3 werd het een groots 
feest dat eindigde in een Belgische 
politiecel. Na het afronden van zijn 
studie en het krijgen van kinderen, 
ontbrak de tijd om te trainen en 
Jordy besloot te gaan voetballen in 
het 8e, samen met o.a. zijn broer 
Dimitri, zijn neef Ischa en zijn vriend 
Henri. Inmiddels is zijn zoon Jari 
ook aan het voetballen bij onze 
vereniging en natuurlijk is papa 
Jordy als grote supporter aanwezig 
om zijn zoon van de nodige aanwij-
zingen te voorzien. Jordy, gefeli-
citeerd met je jubileum. We hopen 
je de komende jaren samen met je 
zoons Jari en Jesse nog vaak op de 
velden te mogen begroeten.  

MARI VAN DEN ACKER
Mari is een echte UDI-man. Ja-
renlang heeft hij met zijn vrienden 
gespeeld in een lager senioren-
team, waarin de gezelligheid voorop 
stond. Toch wist dit team o.l.v. Joop 
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van Dalen in het seizoen ‘91/’92 
het kampioenschap te behalen. 
Uiteraard werd dit groots gevierd, 
waarbij zelfs een heuse kampioens-
gids werd uitgebracht.
Mari was een echte middenvel-
der, die door zijn ploeggenoten de 
prachtige bijnaam Altobelli kreeg 
toebedeeld. Helaas moest Mari zijn 
carrière vroegtijdig beëindigen, van-
wege blessures aan zijn enkel. Mari 
is een trouw bezoeker van de thuis-
wedstrijden van ons eerste team en 
ook is hij inmiddels lid geworden 
van onze sponsorcommissie. 
In het dagelijks leven is Mari werk-
zaam bij TNT-post en daardoor blijft 
hij natuurlijk goed in conditie. 
Naast voetbal oefent muziek een 
grote aantrekkingskracht uit op Mari. 
Lekker luisteren naar een goede CD 
of het bezoeken van een concert 
zijn favoriete bezigheden van onze 
jubilaris. Mari, gefeliciteerd met je 
jubileum en hopelijk mogen we jou 
nog heel veel jaren ontmoeten als 
supporter van ons eerste langs het 
veld en in de kantine.  

MARK HEEREN
Mark is altijd een goede prater 
geweest. Als hoofd verkoper dier-
voeders op zijn werk bij de Mars in 
Veghel, als fractievoorzitter van de 
VVD in de gemeenteraad van Uden 
en natuurlijk ook als aanvoerder van 
UDI 8. Waarom hij aanvoerder is 
geworden heeft volgens ingewijden 
twee redenen: Op de eerste plaats 
mag je dan voor de wedstrijd, sa-

men met je elftalleider de opstelling 
maken en  krijg je daarbij een gratis, 
ja echt gratis kop koffie.  Op de 
tweede plaats denkt Mark dat je als 
aanvoerder meer tegen de scheids-
rechter mag zeggen en dat je dan 
nooit van het veld gestuurd kunt 
worden. Volgens zijn ploeggenoten 
begrijpt Mark het voetbalspelletje 
na 25 jaar nog steeds niet, hij heeft 
nog steeds niet door dat het met 
elf mensen gespeeld wordt. Nee, 
zijn motto luidt nog steeds: Niet wij, 
niet jij, maar ik. Dat Mark erg zuinig 
is, is helemaal niet erg, maar dat je 
de achterkant van gebruikte A4-tjes 
gebruikt in het faxapparaat om te 
besparen op papierkosten gaat wel 
erg ver. Zuinig of niet, Mark is in elk 
geval iemand waar je van op aan 
kunt. Hij weet anderen te inspire-
ren en motiveren. Hopelijk kunnen 
we als vereniging nog vele jaren 
van zijn kwaliteiten gebruik maken 
op het veld, maar wellicht ook op 
andere plekken.  

MATHIEU VAN HAANDEL
Mathieu, ook wel Thieu, ons Men-
neke, Van Haandel of Thieuke 
genoemd, voelde zich unne echte 
knoeris, ondanks zijn geboorte in 
het Osse ziekenhuis. Mathieu werd 
in 1984 lid van Udi. Hij doorliep alle 
3e jeugd selectieteams F3, E3, D3, 
C3, B3 en tenslotte de A3 waarmee 
hij een geweldig kampioenschap 
behaalde o.l.v. manager Joop van 
Daalen. Na zijn HTS wist Mathieu 
ook wel, dat profvoetballer worden 

er niet in zat en koos hij voor een 
maatschappelijke carrière. Een 
geweldige prestatie is, dat hij in 
de afgelopen 2-jaar zijn eigen huis 
bouwde aan de Spitsen. Er moet 
nog wel het een en ander gebeuren, 
maar dat komt allemaal goed. 
Mathieu is een ‘echte’ Knoeris. Als 
adjudant van de Jeugdraad van elf, 
bouwer van prachtige optochtwa-
gens, ex- lid van de Grote men-
senraad van elf en huidig lid van de 
optochtcommissie, begint voor hem 
de carnaval op 11 november en ein-
digt deze ook weer op 11 november. 
In potentie is Mathieu een ideale 
toekomstige Prins Porcellus.    
Na de junioren ging Mathieu voet-
ballen bij Udi-6. Na een aantal jaar 
zoekt Mathieu het hoger op en vindt 
zijn heil bij het oergezellige Udi-4 
met allemaal vrijgezellen.Mathieu is 
gezegend met een keiharde rechtse 
en daar scoort hij dan ook regelma-
tig mee, vooral op de trainingen. In 
2004 werden een aantal bruikbare 
spelers van Udi-3 toegevoegd aan 
het toen al legendarische Udi-4. Dit 
resulteerde in een geweldig kampi-
oenschap in het seizoen 2005-2006.
Terwijl Udi-4 in dat seizoen de kam-
pioenswedstrijd speelde, won en 
uitbundig vierde, zat ons Mathieu als 
een boer met kiespijn met zijn familie 
in een of ander zonnig oord. Mathieu 
kan  heel blij worden als hij scoort . 
Dit komt weinig voor, maar als het 
gebeurt, zoals dit seizoen bij Udi-5 
is hij zo blij als een F-je die voor het 
eerste een doelpunt maakt. Dit sei-
zoen nog tijdens een invalbeurt in de 
70e minuut (Mathieu had weer een 
keer “uitgeslapen”) was een kwartier 
goed genoeg voor een assist en een 
doelpunt. Hij kreeg in de 89e minuut 
daarom ook een welverdiende pu-
bliekswissel. Mathieu, we hopen dat 
je nog veel blije momenten bij Udi 
mag beleven.  
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Het seizoen 2009-2010 is bijna halverwege, de 
winterstop staat voor de deur en dus is het tijd om 
een tussenbalans op te maken. Al onze 21 UDI-teams 
hebben gelukkig mogen ervaren hoe het voelt om een 
overwinning te behalen. Natuurlijk zijn er enkele teams, 
die erboven uitsteken en dus meespelen in de top van 
hun klasse. Maar, één team doet het tot nu toe echt 
supergoed, n.l. het 10e. Dit team voert de ranglijst 
in haar klasse aan met een straat lengte voorsprong 
op de rest. Een kampioenschap behoort dus tot de 
mogelijkheden, maar pas op, na de wintersport wacht 
nog een zware reeks wedstrijden. UDI 10 bestaat uit 
een groep jonge voetballers, die o.l.v. supercoach Joop 
van Dalen wekelijks de sterren van de hemel spelen.

Nog zo’n jeugdig team dat het erg goed doet is het 
11e. Ook dit team wist al heel wat punten bij elkaar 
te sprokkelen en doet dus nog volop mee om het 
kampioenschap.

De nr. 3 op onze lijst is het 1e damesteam. Leuk dat 
onze meiden het dit jaar zo goed doen. 
Wellicht leidt deze goede start tot iets heel moois.
Tot slot nog een opmerking over ons vaandelteam, 
het eerste. We zijn blij dat deze jeugdige groep, bijna 
geheel samengesteld uit bij UDI opgeleide spelers, 
zo goed meedraait in de Hoofdklasse. Veel succes, 
maar dat geldt natuurlijk voor alle teams, in het verdere 
verloop van de competitie.  

HALVERWEGE
Team van het seizoen

UDI 10 gaat als een speer

 Plaats Team Score Gemiddelde

1. UDI  10 10-27 2.7

2. UDI  11 10-24 2.4

3. Dames 1 9-21 2.33

4. UDI  12 10-22 2.2

5. UDI   6 10-20 2.0

6. UDI  15 9-18 2.0

7. UDI  14 10-18 1.8

8. UDI  17 10-16 1.7

9. UDI   2 10-15 1.5

10. UDI   5 10-14 1.4

11. UDI   3 10-14 1.4

12. UDI   7 9-12 1.33

13. UDI  18 10-13 1.3

14. UDI   1 10-13 1.3

15. UDI   4 10-11 1.1

16. Dames 2 10-11 1.1

17. UDI  13 10- 9 0.9

18. UDI  16 10- 9 0.9

19. Veteranen 12-10             0.83

20. UDI   8 9- 6 0.67

21. UDI   9 10- 6 0.6

Eindstand
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Dat geldt niet alleen voor de 1e 
selectie, maar ook voor het 2e. 
Een jong team waarin we sinds dit 
seizoen de prioriteit wat verlegd 
hebben richting “opleiding”. 
Gelukkig zien we dat de aansluiting 
naar de 1e selectie steeds beter 
wordt, getuige de jongens uit 2 
die reeds hun opwachting hebben 
gemaakt in ons 1e……en met 
succes!! Dit is voor ons een erg 
positieve maar ook wel verwachte 
wending. 

Bij de A en B jeugd hebben 
we gemiddeld te maken met 
een iets mindere lichting, maar 
ook hierin lopen jongens die 
absoluut een kans maken om 
ons 1e elftal te halen. Bij een 
juiste inzet gecombineerd met de 
ondersteuning van de technische 
begeleiding kunnen spelers ook op 
latere leeftijd nog een ongekende 
verbetering doormaken
De overige jeugdselecties barsten 
van het talent. Hieraan kunnen 
we zien dat onze Jeugdopleiding 
toch zijn vruchten begint af te 
werpen. Dit is echter geen reden 

tot tevredenheid. Er zijn nog vele 
verbeteringen mogelijk. Technisch, 
tactisch, fysiek, beleving maar 
ook qua “plezier”. Dit onderwerp 
is giga belangrijk om je als speler 
goed door te kunnen ontwikkelen. 
Maar “plezier” is ook een vereiste 
voor een trainer, assistent 
trainer of leider. Zonder plezier 
geen prestaties maar ook geen 
continuïteit, want dan stop je ...
De afgelopen seizoenen werd 
het plezier vaak gedrukt door 
het ontbreken van de juiste 
faciliteiten. Gelukkig gaan we 
er een paar oplossen voor het 
komende seizoen. We krijgen een 
kunstgrasveld en er komt nieuwe 
kleding. 

PLEZIER is ook voor onze 1e 
selectie erg belangrijk. Om dit te 
garanderen hebben we ons voor 
dit seizoen wat doelstellingen 
opgelegd. Deze werden begin 
november geëvalueerd en tot 
ieders genoegdoening als positief 
beoordeeld. Hierop voortbordurend 
werd het komende seizoen be-
sproken, maar toen werd het stil!

John Meijs, trainer van onze 1e 
selectie, gaf aan na dit seizoen bij 
UDI’19 te zullen gaan stoppen. Om 
zeer legitieme redenen overigens. 
Natuurlijk gaan zijn kinderen voor 
zijn hobby en nevenfunctie, maar 
voor ons als TC viel het koud op 
ons dak. Er zijn natuurlijk trainers 
genoeg, maar in onze optiek waren 
deze trainer en spelersgroep nog 
lang niet op elkaar uitgekeken en 
groeiden we nog steeds lekker door 
als collectief. Jammer voor ons…. 
wel weer een nieuwe uitdaging. 

Dit seizoen zal ons inziens nog 
een leuk vervolg krijgen. Mochten 
we de twee komende wedstrijden 
tegen OJC Rosmalen en OSS’20 
goed doorkomen, in combinatie 
met een stuk of 6, 7 terugkerende 
geblesseerde spelers in de 
winterstop, dan kunnen we ons 
opmaken voor een hoopvolle 2e 
helft van het seizoen. 

Ook zijn we ervan overtuigd dat 
John op een waardige manier 
afscheid wil nemen van UDI’19 en 
dat zijn selectie hem daarbij zal 
willen helpen!! 
Misschien kunnen ze ons alsnog 
verrassen?!?!  

Namens TC UDI’19 BB
Wim van Cuijk 

We lezen het bijna elke week in de krant of op inter-
net:“UDI’19 BB blijft een ieder verrassen”. Een positieve 
uitspraak welke ons als Technische Commissie van UDI’19 
natuurlijk wel goed doet. Maar het is niet de weergave 
van óns gevoel. Een ieder die op het einde van het vorige 
seizoen riep dat we niets in de Hoofdklasse te zoeken 
hadden, probeerden wij te overtuigen van het feit dat  
onze verwachting “ergens in de middenmoot” was, omdat 
deze jonge leergierige selectie nog vol potentie zit en naar 
onze mening nog lang niet uitgegroeid. 

Hoezo verrassend???
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Personalia
Naam: Wilma Künz
Geboortedatum: 10-02-1954
Relatie: getrouwd met Matthijn
Kinderen: Kelly en Coen
Huisdier: Hondje Teddy

Hoelang ben je al lid van UDi’19?
Nog niet zo heel lang. 7 jaar. Sinds 
haar baan als manager van Udi 19.
Wel komt Wilma al 40 jaar bij Udi. 
Haar vader heeft nl ook de kantine 
van Udi gerund en daarna haar 
broer Tonny en zijn vrouw Francien.

Wat doe je binnen de vereniging?
Héél véél! De inkoop van de 
kantine, vertegenwoordigers te 
woord staan, personeelsplanning,
Alles voorbereiden voor het 
weekend. Ze is ook veel te vinden 
achter de bar. Samen met Minus 
van Eijl bezoekt Wilma (ernstig) 
zieke clubleden.

Wat is je beroep (geweest)?
Wilma is kantine manager en ze 
doet vrijwilligerswerk.

Wat is je grootste hoogtepunt?
Wilma is Nederlandskampioen 
tafeltennis geweest in haar jeugd.

Wat is je grootste dieptepunt?
Het overlijden van dierbaren en het 
ongeluk met het busje A junioren, 
dat is verongelukt en 
waarbij drie jonge Udi leden zijn 
omgekomen. Dat heeft op Wilma 
erg veel indruk gemaakt.

Heb je nog meer hobby’s?
Fitnessen, dat doet ze 1 x in de 
week met haar vriendin. Samen 
gezellig sporten en na afloop een 

kopje koffie drinken. En uit eten met 
Matthijn, het gezin en vrienden is 
ook iets wat Wilma graag doet.

Heb je zelf actief gevoetbald?
Rond 1980 heeft ze gevoetbald in 
Dames 1. Maar ze blonk niet echt 
uit. (zegt ze zelf!)

Wie is je favoriete voetbalclub?
AJAX.

Wie wordt er kampioen in de 
eredivisie 2009-2010?
Ze hoopt op AJAX.

Wie wordt er kampioen in de 
hoofdklasse?
Baronie.

Wat is je favoriete:
Vakantieland: Maakt niet uit als het 
maar mooi weer is. En als je er kunt 
winkelen.
Muziek:  Van alles wat, vooral 
Nederlandstalig
TV programma: Een leuke quiz, Hart 
van Nederland.
Gerecht: Macaroni “A la papa” 
gemaakt door Matthijn.
Krant/tijdschrift: Roddelbladen.  
(Je moet mee kunnen kletsen aan 
de bar)

Waar heb je een hekel aan?
Aan mensen die altijd vooraan 
willen staan, een grote mond 
hebben en er niets van bakken!

Wat vind je van onze club?
Er is veel gezelligheid/eenheid.
Met als hoogtepunt de wedstrijd 
tegen AJAX in de Arena. Met 165 
bussen naar Amsterdam, dat was 
een geweldige ervaring!

Wat vind je van onze kantine?
Wilma is erg trots op de 3e 
plaats van een verkiezing van de 
gezelligste kantine van Nederland! 

Wat is je beste eigenschap?
Altijd klaarstaan voor iedereen.  
Dat geeft haar erg veel voldoening.

Wie zou je wel eens willen 
ontmoeten?
“Een hele bar vol leuke mensen”! 
Hans van Breukelen. Nick en Simon 
en Jan Smit.

Wat vind je van onze 
bondscoach?
Wilma gelooft er in! Hij krijgt de 
jongens wel gemotiveerd om er iets 
van te maken in Zuid Afrika.
Van Marwijk mag trouwens ook aan 
die bar vol leuke mensen zitten. 
(Want samen zijn we het erover 
eens dat het een knappe vent is!)

Wie verdient er een pluimpje 
binnen de club?
Dat zijn er voor Wilma twee in het 
bijzonder. Pieter Langenhuizen. 
Iedere zondag is hij er om 7.15 
om mee te openen. Hij helpt elke 
zondagochtend bij het wedstrijd 
secretariaat. 
En Carla Doeleman. Ze heeft een 
grote inzet voor haar G-team en 
het is bewonderenswaardig hoe 
zij met haar G-spelers weet om te 
gaan. Natuurlijk veel dank aan de 
vele vrijwilligers die hun steentje 
bijdragen voor de club.

Wilma, Bedankt! 

De ‘19 van... Wilma Künz
Na een afzegging i.v.m de inbraak in de kantine hebben 
we toch nog een momentje kunnen vinden om Wilma de 
‘19’ voor te schotelen. 
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?Wie is deze 
Kerstman?

Naam: De Kerstman
Geboren: in Korvantuturi, Lapland-Finland
Broers/zussen: een zus
Opleiding: hbo
Beroep: kadootjes uitdelen
Functie bij Udi: actief op het veld en in de begeleiding
Lengte: 1.86m
Gewicht: dat is gevaarlijk….

Voetbalcarrière: begonnen bij de jeugd
Sterk: verdedigen
Zwak: eigen goals maken
Hoogtepunt: kampioenschap
Mooiste wedstrijd: kampioenswedstrijd
Goede eigenschap: de rust zelve
Slechte eigenschap: erg ongeduldig
Krant: Udens Weekblad
Tijdschrift: V.I
Trainer: Hans Jansen/ Jed Suitela
Uiterlijk: niet zo belangrijk
Verlanglijstje: veel mogen genieten
Tv: Studio Sport op zondag en op zaterdag Duits 
voetbal van 18.00u tot 19.30u. 
Muziek: Top 40, en oudere Nederlandse bands
Drank: ja, in het weekend en bij feestjes 
Stadion: de Meer
Andere sporten: Tennis
Afschaffen: drukke agenda’s
Vrije tijd: vooral bij Udi 
Favoriete café: ‘t Stulpke

Trots op: mijn kinderen
Bedtijd: 23.00u en in het weekend later
Eten: Indonesisch
Tv Commentator: Jack van Gelder
Udi 1: leuk jong team met veel toekomst
Hekel aan: geweld in en om het veld. 
Nooit meer: zware blessures krijgen
Vakantie: met zon!!!!
Club: Udi‘1

Speler: Adri van Oort
Kantine: Gezellig
Boek: Peter R De  Vries
Kampioen: Gemert
Wakker maken voor: een feestje
Toekomst: sportief en fit blijven
Mooiste tenue: het blauw/zwart gestreepte reserve 
shirt van Udi 1.
Droom: “vroeger had je dromen!!!”
Lelijk: tenue van Blauw- Geel
Jeugdidool: Ruud Krol
Bewondering voor: Huismoeders die thuis blijven voor 
de kinderen
Beschuitje eten met: Katja Schuurmans
Wat wil je nog kwijt: Ik wens iedereen een fijn kerstfeest 
en een gelukkig Nieuwjaar! Hohohoho 

Na een paar jaar van afwezigheid hebben we toch de 
Kerstman bereid gevonden om mee te werken aan een 
interview voor ons clubblad, de Voorzet. De UDI- Kerstman 
is een bekend persoon binnen onze vereniging. Als u denkt 
te weten wie deze “Kerstman” is schrijft u dan zijn of haar 
naam op een briefje en deponeer deze in de kopijbus 
bij het wedstrijdsecretariaat. Let wel voor 30 december 
2009. Tijdens de Nieuwjaarsborrel in ons clubhuis zal de 
Kerstman bekend worden gemaakt en onder de goede 
inzendingen zal een prijsje worden verloot!

Denk eraan: 
Naam ‘KERSTMAN’ inleveren voor 30 december  
in de kopijbus bij het wedstrijdsecretariaat!!!
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Gast-veilingmeester: Jean Marie Pfaff op onze Kerstveiling

Namens het bestuur van UDI’19/Beter Bed wil ik u van harte uitnodigen om een bezoek 
te brengen aan onze “Kerstveiling 2009”.

Het is al weer de 4e jaargang en nog steeds zijn we in staat om u een groots scala aan 
kavels aan te bieden. Er is weer van alles aanwezig, van de traditionele “peperkoek” tot 
een elektrische scooter, Van textielpakketten van PSV, Ajax en Feyenoord tot een dag de 
PSV-spelersbus tot je beschikking.

Ik wil daarom nu al onze sponsoren bedanken voor hun bijdrage zonder hun gratis 
ondersteuning zou een evenement als dit niet kunnen plaatsvinden.
Namens de vereniging UDI’19, heel hartelijk dank !!!

De veiling wordt dit maal gecombineerd met een activiteit van de Business Club van 
UDI’19 en op beide plaatsen zal de bekende Belgische keeper Jean Marie Pfaff aanwezig 
zijn. Eerst zal hij de leden van de Business Club vermaken tijdens hun gezamenlijke 
diner. Daarna zal hij als gastveilingmeester een gedeelte van de veiling voor zijn rekening 
nemen.

Op veelvuldig verzoek wordt de veiling wederom gehouden in ons eigen clubhuis:
Zaterdag 19 december a.s. Open vanaf 19.30 uur. Start veiling: 20.00 uur.

U wordt door Wilma en haar personeel ontvangen met een gratis kopje koffie met cake.
Wij verwachten een grote opkomst, dus zorg dat u op tijd bent, want vol is vol……!!!

Tot ziens op zaterdag 19 december a.s.,

Namens de veilingcommissie UDI’19/Beter Bed,

Mario Boselie
Voorzitter

Voor eventuele inlichtingen of informatie tel.:  
06-52364977 email: miamario@home.nl

uitnodiging
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De wedstrijden uit de eredivisie blij-
ven natuurlijk het leukst. Evenals de 
interlandwedstrijden van Oranje. Als 
er tenminste iets op het spel staat. 
De vriendschappelijke interlands 
zijn vaak niet om aan te zien. Maar 
waar kijk je die wedstrijden nou? 
In een kroeg op de Udense markt? 
Gezellig met vrienden in de kantine 
op een groot scherm? 

Er gaat natuurlijk niets boven de 
sfeer in het stadion! Het wordt 
supporters alleen niet makkelijk 
gemaakt om een wedstrijd van hun 

favoriete club te bezoeken. Je krijgt 
sowieso pas toegang, nadat je je 
persoonlijke gegevens in drievoud 
hebt aangeleverd. Nu valt het met 
de thuiswedstrijden nog wel mee. 
Het wordt lastiger als je ook de 
uitwedstrijden wilt bezoeken… 

Een groot bruin paard likt aan mijn 
oor. Kort maar krachtig, met ferme 
halen. Een zompige klont speeksel 
druipt via mijn nek naar beneden. 
Heerlijk. Ik sta op zondagochtend 

omstreeks half 8 te wachten op de 
trein van Eindhoven naar Amster-
dam. Een vriend krijgt een tik met 
een wapenstok. Terecht, want hij 
stond dromerig zijn vriendinnetje te 
sms’en, ergens achter in de kudde. 
Doorlopen, briest de ME’er. Achter 
ons blaft een opgefokte hond. Het 
is even doorbijten, maar dan krijg je 
ook wat. Lauwe hamburgers voor 
vijf euro, aangegeven door een 
loket van tralies. Agenten die boos 
kijken. En een tribuneplek in een 
onmogelijke uithoek, achter een 
visnet. 

Af en toe is het nog te verdragen. 
Maar er zijn ook mensen die het 
elke twee weken doen. Samen de 
bus of trein in. Samen een stal in 
gemept worden en samen vieze 
koffie drinken. Want biertjes bestel-
len is verboden. En samen weer het 
hele pokkenend naar huis. In elk 
stadion kijk ik altijd eerst even naar 
het uitvak. Daar zitten ze weer, de 
diehards. Hoe minder het er zijn, 
des te fascinerender het beeld. 

Drie volwassen mannen die samen 
een spandoek ophangen, met zelf 
meegebrachte wasknijpers. ‘FC 
Omniworld on Tour’.

Een bomvol uitvak kan ook mooi 
zijn, vooral na een doelpunt. Sup-
porters juichen op bezoek altijd 
hartstochtelijker dan thuis en 
meestal struikelt er wel eentje over 
de stoeltjes. Het is de verbonden-
heid die het hem doet. Een over-
winning smaakt nóg beter als je 
eerst samen geleden hebt. Door 
een groot bruin paard in je oor ge-
likt worden en dan met 2-3 winnen; 
ik kan het iedereen aanbevelen. 

Uitvakken ga je pas missen als ze 
er niet meer zijn. De Klassieker is 
vijf jaar lang verboden gebied voor 
uitsupporters. Tijdens Ajax – Fey-
enoord kregen ze al stiekem heim-
wee naar elkaar. De Amsterdam-
mers verlangden naar hun vrienden 
uit Rotterdam. Er steeg niet één 
spreekkoor op over kanker, hoeren 
of joden. Chapeau! 

Dus nog vierenhalf seizoen en dan 
is alles weer normaal! Dan stuur 
je je auto naar een uitvak en koop 
je aan het loket een kaartje, terwijl 
oom agent zijn duim opsteekt. 
Verse hamburgers voor tweeënhal-
ve euro… Vrede op aarde. 

‘Uitwedstrijden: 
lauwe hamburgers 
voor 5 euro!’

(door Tom Verwijst)
Eén van de mooiste bezig-
heden blijft het bezoeken 
van een voetbalwedstrijd. 
Op een koude, mistige 
zaterdagochtend bij een 
neefje in Odiliapeel. Of op 
zondagmiddag om half drie 
onder het grote scorebord 
bij UDI’19. Zelfs een 
vrijdagavondwedstrijd uit 
de Jupiler League kan mij 
bekoren. 

‘Uitvakken ga je pas missen als ze er niet 
meer zijn. De Klassieker is vijf jaar lang 
verboden gebied voor uitsupporters.  
Tijdens Ajax – Feyenoord kregen ze al  
stiekem heimwee naar elkaar’.
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Dit seizoen zijn we de competitie gestart met 5 
meidenteams.

De MA1 heeft nog steeds last van blessure-leed. Het 
team was al krap bezet en door de blessures is het 
elke week weer puzzelen voor de opstelling. Daardoor 
worden er meer wedstrijden verloren als dat we 
gewend zijn. Toch hoor je de meiden niet klagen. Met 
een prima mentaliteit, een portie relativeringsvermogen 
en wat humor sleepten ze zich tot de winterstop. Nu is 
het afwachten hoe het er in 2010 voor staat.

De meiden van de MA2 hebben zich in een razend 
tempo verder ontwikkeld. Dat kan ook haast niet 
anders met 4 zeer gedreven trainers! Er worden nu 
wedstrijden gewonnen en als er verloren wordt is dat 
niet meer met grote cijfers.
Zou deze stijgende lijn zich in 2010 voortzetten?

De MC1 had een lastige start…… geen leiders en 
trainers. Een aantal ouders bleek wel per toerbeurt 
te willen ‘leideren’, een moeder nam al het regelwerk 
op zich. Gelukkig hebben twee trainers van de MD2 
nog wat meer tijd vrij gemaakt zodat ze ook de MC1 
konden gaan trainen. De meiden moeten er stevig 
tegenaan op de training, maar dat heeft wel het 

nodige effect! Er zijn al wedstrijden gewonnen en de 
tegenstanders krijgen het steeds moeilijker tegen dit 
team. Dat belooft wat voor 2010.
De meeste meiden van de MD1 voetballen nog maar 
een klein jaartje. Toch is dat niet meer te zien. Door er 
elke training te zijn, word je met de week beter! Dat is 
te merken aan de uitslagen. Steeds vaker is de winst 
voor UDI’19 MD1!
Zou er in 2010 weer zo veel gewonnen worden?

De MD2 voetbalt al wat langer met elkaar. Dit 
fanatieke, maar o zo gezellige team speelt vaak tegen 
tegenstanders die een kop groter zijn. Toch laten de 
meiden zich niet kisten. Ze gaan elk duel vol aan. 
Zullen ze in 2010 verder groeien?

En dan na de winterstop:
Het zesde Meidenteam bij UDI’19!
De MD1 en MD2 groeien uit hun jasje. Daarom 
starten we na de winterstop met de MD3. 

Ben jij geboren in 1997, 1998  
of 1999 en wil je voetballen?
Meld je dan snel aan bij  
Carla Doeleman:  
groepsleider.m@udi19.nl  

Het meidenvoetbal  
van UDI’19 groeit!

 Ik wil de medewerker(ster)s niet-actief die hun contributie voor het seizoen 2009/2010 ad € 17,00 nog niet 
hebben voldaan vriendelijk verzoeken dit bedrag zo spoedig mogelijk over te maken op een van de bekende 
contributie-rekeningen over te maken. 
RABO-bank: 15.19.06.904
ABN=AMRO: 48.29.65.509
Postgiro: 079.057

Alvast bedankt voor uw  medewerking.
Jos van Duijnhoven

Contributie medewerker(ster)s niet actief.
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Wie is Fia Loozen?
60 Jaar geleden is Fia geboren 
in Amsterdam. Samen met haar 
ouders 4 zussen en 3 broers heeft 
zij in een grachtenpand in onze 
hoofdstad gewoond. Het was een 
hecht gezin. Helaas is de vader van 
Fia jong overleden en bleef zij sa-
men met haar moeder en 5 broers 
en zusjes in het huis wonen. Na de 
middelbare school is Fia meteen 
gaan werken en tijdens haar werk-
zaamheden heeft zij o.a. de stUDIe 
Arbeidsmarkt, Politiek en Perso-
neelsbeleid gedaan in Tilburg.

Op een gegeven moment is Fia 
voor haar werk in Eindhoven gaan 
wonen en heeft ze haar man Huub 
ontmoet. Huub komt uit Limburg. 
Ze zijn inmiddels 33 jaar getrouwd. 
Fia werkt al 25 jaar bij ASML, 
waarvan de eerste 14 jaar voor de 
Board of Directors en de laatste 11 

jaar binnen de afdeling 
HR&O als Manager 
International Assign-
ments en doet dat 
met veel plezier. In  
deze laatste functie 
heeft ze veel gereisd 
naar bijna alle ASML 
vestigingen in Azië 

en de USA hetgeen 
Fia een bijzonder fijn 

aspect in haar funktie 
vindt. 

Hoe ben je bij UDI ’19 terecht 
gekomen?
Omdat Fia geen kinderen heeft en 
weinig contacten heeft in Uden 
wilde ze zich, met het oog op een 
eventueel pensioen en daardoor 
meer vrije tijd, in gaan zetten voor 
een organisatie binnen Uden

Haar oog viel op een advertentie 
in het Udens Weekblad, waarin het 
Algemeen Bestuur  van UDI’19 op 
zoek was naar een secretaris. 

Nadat ze deze advertentie een paar 
weken achter elkaar in de krant zag 
staan heeft ze besloten te reageren.

Dezelfde dag nog kreeg ze een 
belletje van de voorzitter en korte 
tijd later is ze tijdens de algemene 
ledenvergadering gekozen tot 
secretaris. Dit is inmiddels 2 jaar 
geleden en Fia vindt het een leuke 
uitdaging. 

Wie inspireert je?
De man van Fia heeft een enorme 
energie en een grote drive voor 
het leven. Hij motiveert Fia enorm. 
Dus hij is de man die Fia erg kan 
inspireren!

Hoe zie je jezelf over 10 jaar?  
Bij UDI’19 en privé?
Dit vindt Fia een moeilijke vraag. De 
kans bestaat dat ze na hun pensi-
onering gaan verhuizen naar een 
huis in het buitengebied. Dit kan 
zowel in Brabant of in Limburg of 

in de grensgebieden zijn, maar niet 
naar een stad. Door deze eventuele 
plannen is het natuurlijk zo dat ze 
niet weet welke rol UDI daarin gaat 
spelen. 

Hoe ziet je ideale avond eruit?
Voor Fia bestaat niet één ideale 

Twee keer drie kwartier met ...

Fia Loozen:

j

as
vind

Hoe ben
gekomen?
Omdat Fia ge

 Wat vind je van de club UDI’19?
“ Een ontzettende mooie gemeenschap waar 
je in feite veel in kwijt kunt als je dat wilt. Je 
kunt er leuke relaties op bouwen, en er is 
veel werk te verzetten.”
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avond. Ze vindt veel dingen leuk!
Een saunabezoekje met haar 
zus, lezen in haar tuin, wandelen 
met Huub haar man, een theater 
bezoek, uit eten gaan zijn enkele 
voorbeelden van een fijne avond.
Fia houdt ook erg van afwisseling. 
Welke activiteit ze kiest is afhanke-
lijk van haar stemming.

Wat is je beste karakter eigen-
schap?
Fia is perfectionistisch, houdt van 
orde, netheid en is zeer gestruc-
tureerd. Ze kan zich goed inleven 
in de ander en is sociaal voelend. 
Fia is zich er van bewust dat deze 
goede eigenschappen ook een 
valkuil kunnen zijn….

Wat is je slechtste eigenschap?
Ze heeft moeite met delegeren. 
Zowel in haar werk als privé. Ze wil 
graag dat de dingen gebeuren zoals 
zij denkt dat het moet gebeuren. Nu 
ze wat ouder is ziet ze wel in dat 
er meer wegen naar Rome leiden. 
En ze kan nu wel openstaan voor 
andere ideeën en manieren.

Ben je zelf een actieve supporter 
van een voetbalclub? Amateur of 
betaalt?
Op dit moment is Fia een groot UDI 
1-fan, en bezoekt ze zeer regelma-
tig wedstrijden van het eerste elftal.
Betaald voetbal volgt ze nauwelijks.
Wel vindt ze de wedstrijden van
Oranje leuk. Ze is een fanatieke
Oranje supporter. En net als zoveel
mensen geniet ze van het Neder-
lands volkslied dat gespeeld wordt
voor de wedstrijd.

Met wie zou je wel 24 uur in een 
ruimte willen doorbrengen?
Van Gaal, van Basten of van 
Marwijk?
Fia kiest resoluut voor van Gaal. Al 
wil ze geen voetbalzaken met hem 
bespreken.
Ze denkt dat Louis inhoudelijk wel 
wat te vertellen heeft. Zijn leven is 
niet altijd over rozen gegaan. 

Wie zou je een enkeltje naar de 
maan willen geven?
Dit vindt Fia een hele moeilijke 
vraag. Als ze mag aangeven wat  
ze erg vervelend vindt, dan is dat 
voor haar gemakkelijker!
Ze krijgt namelijk voor UDI veel 
reclame mailing/post. Het enige 
goede aan al die post is dat hij 
regelrecht de container van UDI 
ingaat en dat het UDI wel wat 
oplevert.
Waar ze ook veel moeite mee heeft 
zijn de uitwassen van de financiele 
crisis, waarbij  mensen mogelijk een 
deel van hun pensioen zijn kwijt-
geraakt, terwijl ze daar hard voor 
hebben gewerkt. 

Wat vind je van de club UDI’19?
“Een ontzettende mooie gemeen-
schap waar je in feite veel in kwijt 
kunt als je dat wilt. Je kunt er leuke 
relaties op bouwen, en er is veel 
werk te verzetten.”
Verder vindt Fia de pupil van de 
week een leuk item. 

Wat mis je binnen de vereniging?
Tijdens UDI-feestjes vindt Fia dat 
de muziek in de kantine vaak veel 
te hard staat. 

Waardoor het onmogelijk is om 
gesprekken met mensen te voeren. 
Daardoor mist Fia het persoonlijk 
contact op zo’n avond.

Heb je nog iets toe te voegen?
Er is niets meer toe te voegen. Fia 
geeft aan dat ze erg op zag tegen 
dit interview.
Maar dat ze zich er ook van bewust 
is dat het voor de clubleden belang-
rijk is om te weten wie Fia is.

Fia, bedankt voor je tijd.
We hebben gezellig gekletst. En je 
hebt ons een prima kijkje gegeven 
in je leven.  

Marie-louise van de Burgt

Waar ze ook veel moeite mee heeft zijn de uitwassen 
van de financiele crisis, waarbij  mensen mogelijk een 
deel van hun pensioen zijn kwijtgeraakt, terwijl ze daar 
hard voor hebben gewerkt. 



Clubblad ‘de Voorzet’ sinds 1919

                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udendecember 2009

Beste sportvrienden & vriendinnen,

Allereerst willen wij als spelers & begeleiding de heer Rüpp feliciteren met zijn benoeming 
tot voorzitter van UDI’19. Hierbij nodigen wij hem en zijn vrouw van harte uit om een wed-
strijd van UDI ZSTN bij te wonen.

Alweer voor de derde keer is UDI ZSTN begonnen aan een nieuw seizoen. Tijdens de zo-
merstop hebben we als begeleiding niet stil gezeten en hebben een zestal nieuwe jeugd-
spelers kunnen contracteren. 
Overigens hebben we hier niet zo heel veel inspanning voor hoeven leveren: de jeugd 
meldt zich namelijk spontaan aan. Een aantal jeugdspelers zijn noodgedwongen in de 
“wacht” gezet. Enerzijds omdat de selectie anders wel heel groot zou worden en ander-
zijds omdat we net niet genoeg spelers hadden voor een UDI ZSTN 2. 

Daarnaast is de staf uitgebreid met een assistent- scheidsrechter en een financieel mana-
ger/wedstrijdverslaggever.

Bij het inleveren van deze kopij zijn er  tien wedstrijden gespeeld en staan we op een 
keurige tweede plaats in de competitie. Hieruit kunnen we als staf concluderen dat de 
nieuwe jeugdspelers zich vrij snel hebben aangepast aan de kernwaarden van UDI ZSTN.
Namelijk: 
• Voetbal
• Humor
• Derde helft
• Team met ballen

Dit geeft ons vertrouwen voor de rest van het seizoen en we zullen er als team alles aan 
doen om zo hoog mogelijk te eindigen in deze spannende competitie. Wordt vervolgd.

Wij wensen iedereen fijne feestdagen en alle teams een succesvol seizoen toe. 

Met vriendelijke sportgroet,

Namens UDI ZSTN
Joep  Trainer/Coach
Theo  Financieel Manager/Wedstrijdverslaggever
Perry Verzorger
Tom  Assistent Scheidsrechter
René  Assistent Coach/Relatiebeheer 

Udi zstn feliciteert  
de heer P. Rüpp

UDI ZSTN 2? 
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Terugblik
Drie en een half seizoen maken we 
nu al deel uit van onze vereniging, 
de veteranen. Het begon met de 
wens van een aantal oudgedienden 
om tegen leeftijdgenoten te mogen 
voetballen en niet meer op zondag 
tegen al die “jeugdteams”. Het 
bestuur stond achter onze wens 
en dus werd contact gezocht met 
de KNVB om de mogelijkheden te 
bekijken. De afdeling Zuid 2  regio 
Oost-Brabant en Noord-Limburg 
voorzag in al onze wensen en 
daarom werd de inschrijving van 
een UDI-veteranenteam in 2006 een 
feit. Er werd een sponsor gezocht 
en gevonden in de persoon van 
Tempus-van Groenestijn installaties. 
Er werd een bestuur gevormd, 
bestaande uit Leo van de Burgt, 
Richard de Gier en Kees van der 
Wijst.

We zouden gaan spelen op 
zaterdagnamiddag. Dit was geen 
enkel probleem, de meeste spelers 
waren hier zelfs erg blij mee. Een 
echte competitie met ranglijsten 
wordt niet bijgehouden. Per seizoen 
komen we gemiddeld aan zo’n 30 
wedstrijden, omdat we elke vrije 
zaterdag een wedstrijd plannen. 
Na ruim drie seizoenen mag gesteld 

worden dat we nog geen moment 
spijt hebben gehad van de stap om 
veteranenvoetbal te gaan spelen. 
De gezelligheid staat voorop, maar 
natuurlijk proberen we ook goede 
resultaten te boeken. Dat laatste 
lukt niet altijd, het eerstgenoemde 
wel. Zo sloten we in juni het 
seizoen, zoals gebruikelijk, af met 
een feestavond.

Tweede veteranenteam
Al enige tijd spelen we met het plan 
een tweede UDI-veteranenteam 
op het veld te krijgen. Dit biedt 
veel voordelen, bijv. dat de 
zaterdag op de UDI-velden 
structureel wordt afgesloten met 
een veteranenwedstrijd, maar ook 
dat men van elkaar spelers kan 
lenen indien er teveel afmeldingen 
zouden zijn. Echter, onder veel 
oudere UDI-spelers blijft de zondag 
de voetbaldag bij uitstek. Maar, 
komend seizoen gaat er toch iets 
veranderen, want een zondagteam 
op leeftijd, vorig jaar het 16e 
geheten, gaat ook veteranenvoetbal 
spelen, maar dan natuurlijk wel 
op zondag. Er is een mogelijkheid 
gevonden in de regio Brabant-
Midden en daar wil dit team graag 
gebruik van maken. We wensen dit 
nieuwe veteranenteam veel plezier 

toe in hun competitie en hopen 
dat we elkaar in de toekomst nog 
vaak van dienst kunnen zijn en 
elkaar jaarlijks kunnen treffen op 
het veld en in ons clubhuis. Of er 
dan gespeeld wordt op zaterdag of 
zondag blijft natuurlijk de vraag.

Nieuwe seizoen
De zaterdagveteranen zijn dit 
seizoen wat zwakjes gestart, de 
conditie heeft in de vakantie een 
stapje terug gedaan, dus zullen er 
weer wat kilootjes afmoeten. Ook 
de feestdagen in december zijn 
dagen die we in de gaten moeten 
houden om ervoor te zorgen dat de 
kilootjes het niet gaan winnen van 
onze ‘slankheid’. 
In de spelersgroep hebben zich 
wat verschuivingen voorgedaan; 
twee spelers zijn gestopt, maar 
gelukkig mogen we ook twee 
nieuwelingen verwelkomen. Mocht 
u eens een keertje willen komen 
kijken of misschien zelfs interesse 
hebben om zelf ook mee te komen 
voetballen op de zaterdagmiddag, 
kom gerust eens langs. Via de UDI-
info kunt u er achter komen op welk 
tijdstip het veteranenteam haar 
wedstrijden afwerkt. 

Al enige tijd spelen we met het plan een tweede UDI-
veteranenteam op het veld te krijgen. Dit biedt veel voordelen, 
bijv. dat de zaterdag op de UDI-velden structureel wordt 
afgesloten met een veteranenwedstrijd, maar ook dat men van 
elkaar spelers kan lenen indien er teveel afmeldingen zouden zijn. 

UDI-veteranen hebben 
er nog steeds zin in
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Wisten jullie dat:
• We na de winterstop gelukkig weer met twee G-teams van start gaan!
• Dat voor iedereen heel fijn is.
• We daar dan ook echt heel veel zin in hebben!
• Er dan ook weer plaats is voor nieuwe spelers.
• We de afgelopen tijd heel veel nieuwe spelers verwelkomd hebben.
• Daar ook weer jonge G-spelers bij zitten.
• Boris nu de jongste speler is.
• Hij 11 jaar jong is.
• De oudste speler nog steeds Martien is met zijn 63 jaar.
• Die spelers gewoon met elkaar in één team spelen.
• G-voetbal voor iedereen is die, op de een of andere manier, niet fijn kan voetballen in een regulierteam.
• Je altijd eens kan komen kijken op onze training op woensdagavond van 19.00 uur tot 20.15 uur.
• We elke week een speler uitroepen tot “Man of the Match”.
• Die speler dan een week de “Man of the Match”- trofee mee naar huis mag nemen.
• Er pas wel een bijzondere Man of the Match was.
• Cees van Gils, onze scheidsrechter, heel blij was met deze eer!
• Wij ook heel blij zijn met Cees als vaste scheidsrechter.

G-nieuws

Het G-team verdient een groot compliment voor de 
manier waarop zij in de najaarscompetitie hebben 
gespeeld. Voor sommige spelers waren de wedstrijden 
eigenlijk te moeilijk, voor andere weer te makkelijk. 
Het niveauverschil binnen het team is groot, maar toch 
probeert iedereen echt samen te spelen! 

Iedereen gunt elkaar de bal en probeert elkaar dan ook 
goed aan te spelen. Als het even niet goed lukt, helpen 
ze elkaar. Geloof je dat niet? Kom dan maar eens kijken 
naar ons Kerstzaalvoetbaltoernooi. We spelen 
op maandagmiddag 28 december in de Stigt.

4, 5 en 6 juni 2010 doet het G-team weer mee aan het 
voetbaltoernooi van de Special Olympics. 
Meer dan 2000 sporters en 1000 begeleiders 
komend dan samen in Venlo om te laten zien wat 
ze kunnen binnen hun tak van sport. Gedurende 3 
programmadagen voeren sport, competitie, feest en 
vrolijkheid de boventoon. We gaan weer proberen om 
daar een medaille te behalen… natuurlijk het liefst de 
gouden! We zouden het leuk vinden als u ons komt 
aanmoedigen. Kijk maar eens op:
www.specialolympics2010.nl. 
Dan ziet u dat het absoluut de moeite waard is. 

De najaarscompetitie!   

 “  Ik hoop dat ik win, maar als ik niet win, 
heb ik wel mijn best gedaan”.
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Door veel navragen bij oud-leden 
kwamen wij er achter dat er rond 
1970 één van de eerste kerstzaal-
voetbaltoernooien werd gespeeld 
met enorm veel deelnemers. Zoveel 
zelfs dat er twee locaties nodig wa-
ren om de wedstrijden van A- t/m 
F-jeugd gespeeld te krijgen in de 
toen nog bestaande sporthallen De 
Wel en De Markthallen.

Door het grote enthousiasme van 
de jeugdige deelnemers zochten 
de toenmalige organisatoren naar 
uitbreiding van deze activiteiten en 
bundelden zich in een KNA groep 
(Klub Neven Activiteiten).

Één van de eerste nevenactiviteiten 
die de toenmalige KNA met groot 
succes toevoegde, was het eer-
ste E & F Weekendkamp in 1986. 
Sindsdien organiseerde de KNA 
jaarlijks deze twee activiteiten. Later 
werd dit nog verder uitgebreid naar 
het Pietenvoetbal voor de F-jes en 
het Carnavalsvoetbal.

Ook in die tijd werden de activitei-
ten georganiseerd door een vrijwil-
ligersgroep die sterk wisselend 
van grootte was. Er waren vele 
hoogtepunten, maar er waren ook 
dieptepunten. Altijd maar weer die 
onzekerheid: “Hebben we genoeg 
vrijwilligers?” of “Wie kunnen we 
nog meer benaderen?”

Begin 2007 moesten we maar eens 
een nieuwe start maken en de KNA 
werd omgedoopt naar de J.A.C. 
(Jeugd Activiteiten Commissie) met 
een nieuwe insteek om vrijwilligers 

te binden aan de activiteiten die ze 
leuk vinden en vooral proberen de 
oudere jeugd er bij te betrekken. 
Nou, we kunnen wel zeggen met 
succes!!

Heden bestaat de J.A.C. uit een 
vaste voorzitter en secretaris/pen-
ningmeester, versterkt met een 
8-tal over het algemeen jeugdige 
kernleden die gezamenlijk allerlei 
activiteiten organiseren. Inmid-
dels zijn daar nog zo’n 30 vaste 
medewerkers bijgekomen, t.b.v. 
de uitvoering van de verschillende 
activiteiten, waarop wij jaarlijks een 
beroep kunnen doen. 

Het J.A.C. organiseert en bruist 
weer van de energie! Het Pieten-
voetbal 2009 is net achter de rug 
en was weer een groot succes. 
Op dit moment zijn we zijn al weer 
volop bezig met het kerstzaalvoet-
baltoernooi met als hoogtepunt het 
medewerkers- zaalvoetbaltoernooi 
op zaterdag 2 januari aanstaande. 

En nog is het niet genoeg, vindt de 
J.A.C. Na ons voorproefje van de 
GPS-speurtocht voor de C- en D-
groep afgelopen jaar, komen er dit 
seizoen nog meer activiteiten voor 

de oudere jeugd bij. Al naar gelang 
deelname komt er in het voorjaar 
een A/B activiteit en een C/D activi-
teit. En daarbij wordt natuurlijk ook 
onze grote meidengroep niet verge-
ten. De ideeën zijn er al en worden 
momenteel verder uitgewerkt. Je 
hoort nog van ons!

Ik weet niet wat jullie er van vinden, 
maar we zijn er trots op dat we 
zo’n enthousiaste groep vrijwilligers 
bijelkaar hebben weten te sprokke-
len en te behouden. En hoe we dat 
doen…? Ik zou zeggen: “Doe eens 
mee!”. Kijk eens op onze pagina op 
de UDI-site of mail ons (jac@udi19.
nl). Dat mag natuurlijk ook als je 
nog goede ideeën hebt. 

Voor diegenen die het voorgaande 
goed hebben gelezen en wat reken-
werk hebben verricht, kunnen uit dit 
stukje opmaken dat 2010 en 2011 
feestelijke jaren kunnen worden.

Wij willen tot slot iedereen bijzonder 
fijne feestdagen en een sportief, 
voorspoedig en activiteitvol 2010 
toewensen. 

Groetjes van de Jeugd Activiteiten 
Commissie UDI’19. 

De Jeugd Activiteiten 
Commissie van UDI’19

Een inspirerende groep vrijwilligers met Fantasie en 
Energie vanuit het Verleden naar Heden en altijd werkend 
aan de Nabije toekomst.

Nou, zal je denken hoe kom je daar nu op: het Verleden, 
Heden en Toekomst? We hebben daarom gepoogd eens 
terug te kijken wanneer de Jeugd Activiteiten Commissie 
voor het eerst is gestart.
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Begin september begon de 
competitie met de 1e wedstrijd 
tegen OSS E2. Op kunstgras was 
het wel even wennen, maar al snel 
werd duidelijk dat UDI’19 veel 
te sterk was. Met goed en snel 
voetbalspel wonnen de jongens van 
de E2 met 6-0. De eerste punten 
waren binnen.
De 2e wedstrijd was tegen onze 
voetbalbuurman, FC Uden. Dit 
waren allemaal 2e jaars spelers, 
en fysiek was dit wel te merken. 
De wedstrijd ging op en neer. 
Dan stond de E2 weer voor, en 
dan stond FC Uden weer voor. 
In de 2e helft kon UDI’19 E2 het 
technisch beter spel omzetten 
in een terechte winst van 7-4. 
De 3e en 4e wedstrijden tegen 
HVCH E2 en Nooitgedacht E1 
waren voor UDI’19 E2 redelijke 
gemakkelijke wedstrijden. Beide 
wedstrijden werden gewonnen 
met respectievelijk 6-2 en 13-
1. Er waren 2 ploegen die alles
gewonnen hadden, Nulandia E1 en
UDI’19 E2.
De volgende wedstrijd was uit
tegen Heeswijk E1, en weer op
kunstgras. Dit blijft toch altijd
even wennen in het begin van
de wedstrijd. Gelukkig blijft het
technisch vermogen van de E2-
spelers toch altijd de belangrijkste
wapen , en kunnen ze daardoor
altijd weer het verschil met de
tegenstander maken. Ook deze

wedstrijd werd gewonnen en wel 
met 6-2.

De 6e wedstrijd alweer. Nu tegen 
TOP E2. Weer allemaal 2e jaars 
spelers, fysiek sterk en ondanks 
dat ze in de onderste helft op de 
standenlijst stonden toch een goed 
voetballende ploeg. Het was de 
spannendste wedstrijd tot nu toe, 
maar uiteindelijk werd er toch weer 
gewonnen en nu maar met 4-3. De 
7e wedstrijd was de wedstrijd van 
het seizoen. Nulandia en UDI’19 
E2 hadden beide alle wedstrijden 
gewonnen. De winnar van deze 
wedstrijd zou waarschijnlijk 
najaarskampioen worden.
De wedstrijd ging echt op en 
neer. De spanning was voor beide 
ploegen voelbaar. Eerst scoorde 
UDI’19 E2 de 1-0, maar snel daarna 
was het weer gelijk 1-1. Waar 
iedereen van de E2 alles gaf, was 
het toch wel onze keeper Tom 
die met veel reddingen UDI in de 
wedstrijd hielt. Met doelpunten aan 
beide kanten werd het 2-2 en ook 
3-3. 10 minuten voor tijd maakte de
E2 uit een mooie aanval de 4-3 voor
UDI. Dit was ook de eindstand, wat
Nulandia ook probeerde (zelfs met
7 minuten extra tijd) Tom was niet
meer te passeren.

Nu stond UDI’19 E2 alleen aan kop 
met nog 3 wedstrijden te gaan. 
De 8e wedstrijd was tegen de 

onderste, Margriet E2. Zelfs bij de 
jeugd geld dat het altijd moeilijk 
is voetballen tegen de onderste. 
Bij rust was het nog maar 1-0 en 
Margriet was net zo gevaarlijk als 
de E2. Na rust gaven de jongens 
van de E2 gas en liepen zoals het 
hoort uit naar 7-0.
Nu moesten we voor de 9e 
wedstrijd naar Ravenstein E1. Deze 
ploeg stond 3e en had ook pas 1 
wedstrijd verloren. Bij winst was 
UDI’19 E2 najaarskampioen, en dit 
gegeven maakte de jongens toch 
een beetje zenuwachtig. Van 2-1 
voor kwamen we na rust snel met 
3-2 achter. Gelukkig werden de
E2-boys weer wakker en gingen
ze voetballen zoals ze heel goed
kunnen en kwamen ze ondonks
nog een doelpunt van Ravenstein
4-3 voor. Met nog 2 minuten te
spelen kreeg UDI’19 E2 een vrije
trap op 20 meter van de goal. Dit
werd waarschijnlijk de mooiste
goal van de competitie. Yoep nam
de vrije trap op z’n pantoffel en de
bal verdween als een streep in de
kruising, 5-3 voor UDI’19 E2.
Alle wedstrijden gewonnen, 9
gespeeld 27 punten,  57 doelpunten
gemaakt, maar 17 goals tegen en
iedereen heeft minimaal 1 keer
gescoord.

UDI’19 E2   
NAJAARSKAMPIOEN
Proficiat!!!

Najaarscompetitie 2009 UDI’19 E2

UDI’19 E2 wordt dit seizoen gevormd door vijf 1e jaars 
spelers( Tom Koops, Teun Bloem, Max IJsveld, Menno 
Heijmans en Roel Clarijs) en vier 2e jaars spelers (Stijn van 
Swam, Yoep de Kan, Niels van Erp en Rogier van Zutphen). 
Het seizoen 2009-2010 begon voor UDI’19 E2 al vroeg 
met het zwaluwbekertoernooi op het voetbalcomplex van 
FC Uden. Met 4 korte wedstrijdjes van 15 minuten moest 
UDI’19 E2 bij de 1e twee eindigen om door te gaan. De 
jongens van de E2 wonnen alle wedstrijden en eindigden 
op de 1e plaats en waren een ronde verder.



Clubblad ‘de Voorzet’ sinds 1919

                                                                           
het voetbalblad voor de grootste familie van Udendecember 2009

F-kes Enkele puntjes op de i.
 Geen ouders in de kleedkamer!! 
Gebruik bij thuiswedstrijden een 
kant van de kleedkamer. 
Vertel dit ook aan je tegenstander.
 
Vergeet niet om na de wedstrijd 
Ranja te halen, ook voor de te-
genstander. De teams die dit niet 
op halen, duperen hiermee ook de 
tegenstander.
 
Er komen herhaaldelijk klachten 
binnen van mensen die overlast 
hebben van UDI teams die vertrek-
ken uit woonwijken, parkeerplaat-
sen van bedrijven of privé. 
Het clubhuis is om 7.30 uur open 
en de koffie is héérlijk!!!
Vertrek dus voor uitwedstrijden bij 
UDI’19!!!!
 
Ouders geef geen commentaar 
op begeleiding en trainers, geef je 
anders zelf op als medewerker dan 
kun je zien hoe het allemaal werkt.
 
Let op mededelingen die op  
www.udi19.nl staan. Kijk ook eens 
op de site van je tegenstander.
 
De groepsleider zorgt niet voor spe-
lers als je deze te kort komt voor 
een wedstrijd. 
Dit kun je allemaal zelf regelen met 
de leiders van andere “F TEAMS”. 
Namen en telefoonnummers vind je 
in het bewaarblad.
 
Laat geen kinderen mee voetballen/
trainen die geen lid zijn van UDI’19 
en zeker geen broertjes, zusjes, 
neefjes, nichtjes, vriendjes. De kin-
deren van je eigen team krijgen hier 
door minder aandacht en het hoort 
gewoon niet.

F-kes zaalcompetitie:
Op zaterdag 12 december is de 
zaalcompetitie begonnen, in diverse 
sporthallen en in verschillende 
plaatsen worden deze wedstrijden 
gespeeld. 

Andere tegenstanders en andere 
aanvangstijden dan we gewend 
zijn. Let erg goed op de aanvangs-
tijden.

F-kes medewerkers zaalvoetbal:
Op zaterdag 2 januari 2010 wordt 
in sporthal DE STIGT, de jaarlijkse 
jeugd medewerkers zaalvoetbal-
avond gehouden. Dit is ook voor 
mensen die nooit gevoetbald heb-
ben. Plezier en contacten leggen 
staat hierbij voorop.  
Inschrijving t/m 19 december kos-
ten E 3,00.
De medewerkers van de gehele 
jeugd afdeling worden door elkaar 
gehusseld en in poulevorm worden 
na 18.00 uur vele wedstrijden ge-
speeld, waarna om ong. 23.00 uur 
de altijd weer onnavolgbare prijsuit-
reiking volgt.
Daarna een gezellig samenzijn, om 
de gewonnen consumptiebonnen 
op te maken!. 
Opgave bij het J.A.C. jac@udi19.nl .

F-kes Carnaval
13 februari 2010 organiseert het 
J.A.C. weer het F-CARNAVALS 
voetbal in sporthal DE STIGT in 
Uden. Er zullen ook enkele prijzen 
uitgereikt worden voor de mooist 

verklede kinderen. 
Ouders doe je best !!!!!!
Inschrijven te zijner tijd via de lei-
ders/J.A.C.

F-kes weekendkamp:
Op 12 en 13 juni 2010 organiseert 
het J.A.C. als een van de laatste ac-
tiviteiten van het seizoen weer een 
E+F weekendkamp.
Verdere informatie volgt nog, maar 
dat je dit mee moet maken is dui-
delijk. Met de F-groep in een grote 
tent slapen en een weekend heel 
veel leuke spellen doen dat wil ie-
dereen wel.  Het is ook reuze span-
nend voor veel kinderen maar ook 
voor veel ouders.  Jaarlijks doen er 
ruim 120 kinderen van de F groep 
mee!!!!! Veel F leiders en trainers 
zijn hier ieder jaar weer bij.
Inschrijven te zijner tijd via de lei-
ders/J.A.C.

F-kes wensen:
Alle kinderen, ouders/verzorgers, 
leiders/sters, trainers/sters en 
alle UDI medewerkers, heel fijne 
feestdagen en een goed gezond en 
sportief 2010 toegewenst.
                                                 
Groetjes Christa van der Wijst,  
tel (0413) 25 46 55  
of 06 12 10 07 47. 

F-kes-tijd

Ouders geef geen commentaar op begeleiding 
en trainers, geef je anders zelf op als mede-
werker dan kun je zien hoe het allemaal werkt.




